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У ЖИЖИ

изборна ноћ у штабу СнС

убедЉиВа Победа, уЛазимо у ноВу еру
Листа око СнС победила је у свим општинама, 
осим у бачкој тополи, Сенти, Кањижи и 
тутину, где у већини живе мађари и бошњаци

Након затварања 
биралишта на 
локалним избо-

рима који су одржани 
у 90 градова и општи-
на широм Србије, 
председник Србије и 
члан СНС Александар 
Вучић саопштио је 
да је листа окупљена 
око СНС остварила 
убедљиву победу, да 
Србија улази у нову 
еру и да сви имају чист 
мандат за реформе и 
промене неопходне 
српском друштву.

Поручио је свим 
страначким колегама 
да пруже руку поли-
тичким противници-
ма, јер они сада имају 
значајну заступље-
ност у великом броју 
градова и општина. 
Захвалио се грађа-
нима на подршци и 
рекао да предстоји 
много напорног рада 
и труда. Захвалио 
се и активистима у 
колцентрима који су, 
како је навео, трпе-
ли малтретирање и 
нису хтели да улазе 
ни у какве обрачуне 
са онима који су их 
најбруталније напа-
дали током избор-
ног дана. Посебно 
се захвалио женама 
јер је, како је навео, 
више од две трећине 
жена које су изашле 
гласало је за листу 
„Александар Вучић - 
Србија сутра“.

Председник Вучић 
честитао је убедљиву 
победу председнику 
СНС Милошу Вуче-
вићу, као и председ-
нику СПС Ивици Да-
чићу. Након његовог 

обраћања, председ-
ник СНС Вучевић от-
ворио је шампањац и 
наздравио заједно са 
коалиционим парт-
нерима, а у Београду 
је на више локација 

организован ватро-
мет - на Кошутњаку, 
Шумицама, Новом 
Београду, Београду 
на води и астроном-
ској опсерваторији на 
Звездари.

милош Вучевић:
Србија изабраЛа 
СтабиЛноСт и 
одГоВорноСт

Председник СНС 
Милош Вучевић ре-
као је да је Србија на 
локалним изборима 
изабрала стабилност 
и одговорност. По-
ручио је да победу 
посвећује свим грађа-
нима, а изразио зах-
валност председнику 
Србије Александру 
Вучићу.

„Био је доста од-
сутан због државних 
обавеза, али је веро-
вао у ову политику, 
веровао у листу, ве-
ровао да смо напра-
вили добру синергију, 
заједништво и да смо 
показали да је Србија 
изнад сваке поли-
тичке странке, изнад 
партикуларног инте-
реса“, рекао је Вуче-
вић на конференцији 
за новинаре у штабу 
СНС.

Он се захвалио свим 
коалиционим парне-
рима који су допри-
нели победи листе 
„Александар Вучић 
- Србија сутра“, али и 
свим грађанима.

„Желим да се, у име 
наше коалиције, још 
једном захвалим свим 
грађанима. Не само 

грађанима који су гла-
сали за нашу листу, 
него грађанима који 
су учествовали на из-
борима и допринели 
да Србија покаже да 
је демократска држа-
ва која има институ-
ције и која има право 
на сутра, на бољу 
будућност“, рекао је 
Вучевић и додао и да 
су избори имали и на-
ционални карактер.

„Подршка нашој 
листи је суштинска 
подршка ономе што 
је председник Репу-
блике радио и што 
ради за Србију у од-
брани државног ин-
тереса, националног 
достојанства, посебно 
по питању срамне ре-
золуције око Сребре-
нице“, поручио је 
председник СНС.

александар шапић:
Победа у беоГраду

Кандадат за градоначе-
лника Београда листе „Алек-
сандар Вучић - Београд су-
тра“ истакао је да је странка 
остварила победу у Београ-
ду, са 64 мандата, и додао 
да је потребно да се настави 
даље са радом, јер су наред-
не четири године кључне за 
развој града.

беоГрад (мандати)

александар Вучић – београд сутра        64

и ја сам београд – Саво манојловић       21

бирамо београд                                                 14

ми – бранислав несторовић                         9

руска странка                                                         2

ноВи Сад (мандати)

александар Вучић – нови Сад сутра     46

удружени за слободан нови Сад             20

и ја сам нС – Саво манојловић                     8

Хероји миша бачулов                                        3

СВм                                                                              1

ниш (мандати)

александар Вучић – ниш сутра                 29

ГГ драган милић                                                16

бирамо ниш                                                          10

уједињени за ниш                                               3

и ја сам ниш – Саво манојловић                  2

руска странка                                                          1
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беоГрад

Председник Републи-
ке Србије Алексан-
дар Вучић угостио је 

председника Народне Ре-
публике Кине Си Ђинпинга, 
са којим је разговарао о са-
радњи у области слободне 

трговине, пољопривреде, 
индустрије, вештачке инте-
лигенције, у војном и без-
бедносном сектору, култури 
и здравству. Том приликом, 
председник Србије и пред-
седник Кине потписали су 

Заједничку изјаву две земље 
о продубљивању и подизању 
свеобухватног стратешког 
партнерства на ниво из-
градње заједнице Србије и 
Кине са заједничком будућ-
ношћу у новој ери.

„Република Србије и НР 
Кина прелазе са стратешких 
односа, на који смо успели 
да уздигнемо наше билате-
ралне односе, на заједничку 
будућност наших двеју зе-
маља. То је највиши облик 

сарадње двеју земаља и по-
носан сам што сам могао да 
потпишем тај документ. Тре-
бало би да подржавамо идеју 
да је напоран рад најчаснија, 
најплеменитија, највећа и 
најлепша врлина. То су речи 

зВанична ПоСета ПредСедниКа народне реПубЛиКе Кине Си ЂинПинГа

Градимо заједницу Србије и Кине 
Са заједничКом будућношћу

„Република Србије и НР Кина прелазе са стратешких односа, на 
који смо успели да уздигнемо наше билатералне односе, 
на заједничку будућност наших двеју земаља. То је највиши 
облик сарадње двеју земаља и поносан сам што сам могао да 
потпишем тај документ”

(председник Србије Александар Вучић)

„Пре осам година Србија је постала први свеобухватни 
стратешки партнер Кине у централној и источној Европи. 
Данас, Србија постаје прва европска земља где ћемо 
изградити заједницу са заједничком будућношћу. Под 
руководством председника Вучића, српска економија и 
друштвени развој имају снажан замајац и националну снагу, 
и међународна позиција Србије значајно се побољшала”

(председник НР Кине Си Ђинпинг)

СРДачаН ДочЕК за ПРијаТЕљЕ из КиНЕ: ПЕНг ЛијуаН, Си ЂиНПиНг, аЛЕКСаНДаР Вучић и ТамаРа Вучић

СВЕчаНа ВЕчЕРа за уВажЕНЕ гоСТЕ 
оРгаНизоВаНа јЕ у ПаЛаТи СРбија
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председника Сија. Напорно смо 
радили на изградњи наших одно-
са “, поручио је председник Вучић, 
додајући и да је претходне три го-
дине Кина наш највећи инвеститор, 
а други партнер у трговини робама. 
Навео је и да је наш извоз у НР Кину 
порастао 140 пута у последњих 10 
година, док је трговинска размена у 
последњих 10 година увећана осам 
пута.

„Даћемо све од себе да остане-
мо лојални, одговорни и искрени 
пријатељи НР Кине, као што смо у 
потпуности уверени да ће НР Кина 
увек чврсто стајати уз свог прија-
теља, Републику Србију. Хвала за 
сваку врсту помоћи и подршке. Хва-
ла Вам и за поштовање које пока-
зујете према нашој земљи“, истакао 
је председник Вучић, нагласивши 
да ће се Србија, иако мала земља, 
веома снажно и храбро одупира-
ти покушајима ревизије историје 
и даљим притисцима, и да ће наш 
отпор бити неупоредиво снажнији 
него што је неко могао да замисли. 
Он је изразио захвалност председ-
нику НР Кине на јасним ставовима 
по питању Косова и Метохије и те-
риторијалног интегритета Србије.

„Уговор о слободној трговини је 
уговор који гарантује будућност на-
шој земљи и хвала нашим кинеским 
пријатељима на томе“, навео је 
председник Вучић, истакавши да 
је визија света, за коју се кинески 

наставак са стране 5

„Поштовани господине председниче,

Поводом успешног завршетка државне посете Ре-
публици Србији, желим у име свих чланова кинеске 
делегације, као и у моје и име моје супруге, да изра-
зим искрену захвалност Вама и Вашој супрузи гос-
пођи Тамари Вучић, као и влади и народу Србије на 
топлом и пријатељском пријему, као и пажљивом и 
промишљеном аранжману.

Под нашим заједничким руководством, кине-
ско-српско свеобухватно стратешко партнерство 
свестрано напредује на нови ниво. Наше две земље 
узајамно чврсто подржавају виталне интересе и 
значајне бриге, бележе међусобно политичко пове-
рење, солидно унапређење практичне сарадње, као 
и челично пријатељство које са временом постаје све 
чвршће, доносећи опипљиве користи народима две 
земље, дајући снажан импулс сопственој модерниза-
цији и националном подмлађивању.

Током посете, дубоко смо разменили мишљења о 
билатералним односима и међународним и регио-
налним питањима од заједничког интереса, те смо 
постигли низ важних консензуса. Наше две земље су 
заједно прогласиле изградњу заједнице Кине и Ср-
бије са заједничком будућношћу у новој ери, чиме су 
наши билатерални односи подигнути на нову исто-
ријску висину, што ће убризгавати нови снажан под-
стицај вечном пријатељству, узајамном подржавању 
и блиској сарадњи Кине и Србије.

Показали сте чврсту посвећеност самосталности и 
самооснаживању Србије, као и далековидост што се 
доследно залажете за развој кинеско-спрских прија-
тељских односа. Ја то високо ценим и спреман сам да 
са Вама наставим да одржавам стратешке комуника-
ције и редовне контакте.

Под новом ситуацијом, кинеско-српски односи већ 
стоје на новој и вишој историјској полазној тачки и 
суочавају се са важним стратешким приликама и ши-
роким развојним перспективама. Придајем велики 
значај развоју кинеско-српских односа, те сам спре-
ман да заједно са Вама улажем напоре да унапређује-
мо изградњу заједнице Кине и Србије са заједничком 
будућношћу у новој ери са непрекидним новим ре-
зултатима, доприносимо више благостању народима 
две земље, дајући нови и већи допринос светском 
миру и напретку, као и изградњи заједнице са зајед-
ничком будућношћу за човечанство!

Желим великој Србији просперитет, а народу 
срећу и благостање!

Желим Вама и Вашој супрузи добро здравље и све 
најбоље!“.

Председник НР Кине Си 
Ђинпинг, након повратка 
у Пекинг, упутио је писмо 
захвалности председнику 
Србије Александру Вучићу, 
у којем пише:

председник залаже, дала инспи-
рацију и снагу и нашој земљи, 
која данас храбро и поносно ко-
рача путем напретка и успеха.

Председник НР Кине Си 
Ђинпинг захвалио је на ср-
дачном дочеку и рекао да 
је веома дирнут, као и да је 
пријатељство две земље обо-
страно, челично и искрено. Он 
је навео да је у разговорима 
са председником Вучићем по-
стигнут значајан консензус и 
да ће Србија бити прва држава 
Европе са којом ће изградити 
заједницу са заједничком бу-
дућношћу.

„Пре осам година Србија 
је постала први свеобухват-
ни стратешки партнер Кине у 
централној и источној Европи. 
Данас, Србија постаје прва ев-
ропска земља где ћемо изгра-
дити заједницу са заједничком 
будућношћу“, поручио је ки-
нески председник и додао да, 
као прави пријатељи и добри 
партнери, Кина и Србија уживају 

политичко поверење снажно као 
стена. 

„Наша практична сарадња је 
унапређена, координација је 
блиска када је реч о међународ-
ним питањима и имамо то челич-
но пријатељство које све више и 
више јача. Договорили смо се 
да проширимо стратешку ко-
муникацију, да усмеравамо ову 
заједницу са заједничком будућ-
ношћу у новој ери“, нагласио је 
председник НР Кине, додајући 
да под руководством и лидер-
ством председника Вучића, 
српска економија и друштвени 
развој имају снажан замајац и 
националну снагу, али и да се 
међународна позиција Србије 
значајно побољшала.

Чланови делегација двеју зе-
маља, на церемонији у Палати 
Србија, разменили су 28 доку-
мената, меморандума о сарадњи 
и разумевању у области ин-
фраструктуре, трговине, науке, 
екологије, технологије, културе, 
спорта и  информисања.

мНогобРојНи гРаЂаНи оКуПиЛи Су СЕ иСПРЕД ПаЛаТЕ 
СРбија Да ПозДРаВЕ ПРЕДСЕДНиКа КиНЕ

чЛаНоВи ДЕЛЕгација СРбијЕ и КиНЕ РазмЕНиЛи Су 28 ДоКумЕНаТа, мЕмоРаНДума о СаРаДњи и РазумЕВању из РазЛичиТих обЛаСТи
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бЛаГоСЛоВ ПатријарХа СрПСКоГ Пред ПоЛазаК у ЊујорК

Генерална скупштина Ује-
дињених нација, упркос 
снажном противљењу 

Србије, усвојила је резолу-
цију којом се 11. јул прогла-
шава „Међународним даном 
размишљања и сећања на ге-
ноцид у Сребреници“. За ову 
срамну резолуцију, 25 година 
после злочина за који су по-
чиниоци санкционисани пред 
домаћим и међународним су-

довима, гласале су 84 земље, 
19 је било против, уздржано 
68, а 22 државе нису гласале.

Три од пет сталних чла-
ница Савета безбедности 
УН - САД, УК и Француска 
гласале су за резолуцију, док 
су друге две - Русија и Кина 
гласале против. Од балкан-
ских и централноевропских 
земаља, Србија и Мађарска 
су гласале против, Словачка 

и Грчка биле су суздржане, 
док су остале биле за.

Резолуцију, коју су пред-
ложиле Немачка и Руанда, 
представила је стална пред-
ставница Немачке у УН Антје 
Лендертсе, а председник Ср-
бије Александар Вучић ока-
рактерисао ју је као високо 
исполитизовану и рекао да 
су пресуде Међународног 
кривичног суда за бившу Ју-

гославију већ утврдиле лич-
ну одговорност осуђених за 
злочине у Сребреници.

„Ова резолуција ће от-
ворити Пандорину кутију, 
суочићете се са десетинама 
резолуција попут ове, по пи-
тању геноцида“, упозорио је 
председник Вучић и поручио 
да резолуција изазива поде-
ле, не само у региону, већ и 
у УН. Подсетио је на важну 

маЊина у уједиЊеним нацијама изГЛаСаЛа доКумент о Сребреници

дВе трећине СВета ПротиВ резоЛуције
чаК 107 држаВа 
није ПриХВатиЛо 
да ГЛаСа за 
Срамну 
резоЛуцију

Пред пут у Њујорк на заседање Ге-
нералне скупштине УН, председник 
Србије Александар Вучић затражио 
је благослов од патријарха српског 
Порфирија и помолио се Богу у хра-
му Светог Саве у Београду.

„Идем у Њујорк да се борим 
свом снагом и срцем за будућност 
наше земље. Силни су они који 
су против нас, али Србија је наша 
највећа светиња. Много је лажи, 
али је истина једна и вечна. Наша 
тробојка ће се поносно вијорити у 
Њујорку, а под њеним окриљем ће 
нову енергију у залагању за пра-
веднији свет наћи све слободарс-
ке земље, све нације које се боре за 

достојанство и правду, која је дуго 
била обесмишљавана и понижа-

вана. Живела Србија!“, написао је 
председник Вучић.

Председник александар Вучић:

„Нису успели да ставе жиг српском народу. хвала 
свима који су гласали против, а хвала и онима који 
су гласали за - отворили су нам очи”

ћињеницу - да је ово први 
пут да гласање о геноциду у 
УН не буде једногласно.

„То се дешава јер су неки 
људи хтели да искористе своју 
политичку моћ да исполи-
тизују ову тему. Сврха и наме-
ра резолуције је да се наметне 
морална и политичка кривица 
једној страни, једном народу 
- Србије и Републике Српске. 
Искрено, када је реч о легити-
митету, то није успело“, рекао 
је председник Србије.

Према његовим речи-
ма, они који су желели да 
стигматизују српски народ, 
нису успели и никада неће 
успети у томе.

„Поносан сам што сам да-
нас могао да браним право 
мале земље, не вређајући 
никога, признавши све наше 
грешке које су неки од наших 
сународника учинили. Стојим 
пред вама као поносни Србин 

који зна да смо прошли најте-
же ратове у историји, да смо 
платили највише у региону 
Југоисточне Европе, али могу 
вас уверити да ћемо већ су-
тра повести дијалог са својим 
бошњачким сународницима 
у Србији. Не само да ћемо 

задржати мир и стабилност 
земље, већ ћемо унапредити 
наше односе. Много хвала 
свима онима који нису гласа-
ли за ову резолуцију и хвала 
онима који су гласали за, от-
ворили су очи српском наро-
ду“, поручио је председник 
Вучић.

Истакао је да су поједини 
учесници говорили о аман-
дманима као важном допри-
носу да се кривица индиви-
дуализује, а да је, у ствари, 
реч о томе да су хтели да 
сачувају свој образ и преваре 
неке чланице. Нагласио је и 
да су сви који су оптужени за 

Сребреницу, већ осуђени и 
служе казне.

„Ово је сада иза нас. 
Стојимо снажно и поносно, 
а грађанима Србије хвала. 
Ништа нас није могло боље 
ујединити од овога што се 
догодило данас“, поручио је 
председник Вучић.

ниКо на СВету неће ми 
узети моју заСтаВу

Након што је Генерална 
скупштина УН изгласала резо-
луцију којом се 11. јул прогла-
шава Међународним даном 
сећања на геноцид у Сребре-
ници, председник Србије 
Александар Вучић огрнуо се 
заставом Србије. Он је то ура-
дио упркос противљењу пред-
седника Генералне скупштине 
и захтева обезбеђења да је 
скине.

„Нико на свету неће ми узети 
моју заставу”, поручио им је.

Ко је гласао ПротиВ, ко је био уздржан
Против резолуције, осим Србије, гла-

сали су Антигва и Барбуда, Белорусија, 
Кина, Коморска острва, Куба, доми-
никана, Северна Кореја, демократска 
Република Конго, Еритреја, Есватини, 
Гренада, Мађарска, Мали, Науру, Ни-
карагва, Русија, Сирија, Сао Томе и 
Принсипе.

Од гласања су се уздржали пред-
ставници: Алжира, Анголе, Аргентине, 

Јерменије, Бахама, Бахреина, Барбадо-
са, Бенина, Бутана, Боцване, Бразила, 
Бурундија, Камбоџе, Камеруна, Конгоа, 
Обале Слоноваче, Кипра, доминикан-
ске Републике, Екваторијалне Гвинеје, 
Етиопије, Габона, Грузије, Гане, Грчке, 
Гватемале, Гвинеја, Хаитија, Хондура-
са, Индије, Јамајке, Казахстана, Кеније 
и Кирибатија, Лаоса, Либана, Лесотоа, 
Мадагаскара, Малдива, Мексика, Мон-

голије, Мозамбика, Намибије, Непала, 
Нигерије, Омана, Панаме, Папуа Нове 
Гвинеје, Парагваја, Перуа, Филипина, 
Сент Китса и Невиса, Свете Луције,  
Светог Винсента и Гренадина, Сејшела, 
Словачке, Соломонових острва, Јужног 
Судана, шри Ланке, Судана, Суринама, 
Таџикистана, Тајланда, Тогоа, Тринида-
да и Тобага, Тувалуа, Уганде, Уједиње-
них Арапских Емирата и Вијетнама.

чЛаНоВи ВЛаДЕ СРбијЕ ПРаТиЛи Су ТВ ПРЕНоС из уН заогРНуТи СРПСКим заСТаВама
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Поводом прославе Дана 
Европе, Делегација ЕУ 

у Србији организовала је 
пријем у Ботаничкој башти 
„Јевремовац“, којем је при-
суствовао и председник Ср-
бије Александар Вучић.

„Важно је да се сетимо 
разлога због којих је ЕУ нас-
тала и основа на којима она 
почива. Шта је то што нам је 
заједничко Европи, шта је то 
што нас све спаја. Не постоји 
ништа важније од тога да је 

то највећи миров-
ни пројекат у исто-
рији континента. 
За Србију је то јед-
на од најважнијих 
ствари - очување 
мира, живота и 
трасирање бу-
дућности за нашу 
децу и младе“, ре-

као је председник Вучић, и 
поручио:

„Да се захвалимо за огро-
ман новац који су из различи-
тих фондова долазили до на-
ших грађана. Тај фонд за нас 
није био мали, био је веома 
значајан и служио је сврси у 
не лаким тренуцима за нашу 
земљу. Неке од најважнијих 

и највиталнијих пројеката 
не бисмо без тога могли да 
покренемо. Не бисмо могли у 
томе да учествујемо без зна-
чајних финансијских сред-
става од стране Европске 
уније. Данас честитам свима 
вама Дан Европе, честитам и 
грађанима Србије који желе 
да буду део Европе“.

Председник Србије Алек-
сандар Вучић одржао 
је говор на тему „Реви-

зија историјских чињеница и 
отпор слободарских народа“ 
у Руском дому у Београду. 
Том приликом, истакао је да је 
Џорџ Орвел говорио да онај 
који не контролише прошлост, 
не контролише ни будућност:

„Народ који не познаје 
своју прошлост, не може да 
разуме своју садашњост. И 
најважније, нема будућност. 
Управо зато траје беспоште-
дна борба између оних који 
би изменом чињеница из 
прошлости да промене своју 
политичку позицију у будућ-
ности и оних који би, са дру-
ге стране, да неокрњеним 
сачувају чињенице и доказе 
по догађајима из прошлости, 
без обзира на снагу и моћ 
политичких чинилаца у сада-
шњости и будућности“.

Поручио је да присталице 
историјског ревизионизма то 
оправдавају континуираном 
интеракцијом између сада-
шњости и прошлости, стал-
ном борбом чињеницама, 
као и могућностима увида 
у државне архиве и датоте-
ке. Та школа мишљења своју 
теоријску подлогу нашла је у 
делу америчког историчара 

Макферсона и тзв. демократ-
ским узусима.

„Интересантна је чињени-
ца да су сви велики актери са-
времене политике разумели 
значај тумачења прошлости 
и лукаво себе увек предста-
вљају као жртве. По правилу, 
из свих земаља запада може-
те чути речи о Путиновом ре-
визионизму, његовом искри-
вљеном тумачењу историје, 
док из Русије неретко слуша-
те о дегенерацији ставова за-
падне политичке школе и за-
мени теза наметањем лажи“, 
поручио је председник Вучић.

Он је навео и да се неки од 
најупечатљивијих примера 

односе на Први и Други свет-
ски рат. Тако у књизи Кристо-
фора Кларка „Месечари“, ау-
тор износи тезу да не постоји 
искључива кривица Немач-
ке и Аустро-Угарске за из-
бијање Првог светског рата, 
већ нескривено имплицира 
историјски, апсолутно неуте-
мељено Србију одговорном.

„Говоримо и о тенденцији 
која се јавља код одређених 
историчара са намером да се 
Србији, али и Русији, припише 
одговорност за избијање кон-
кретних оружаних сукоба. Та-
кође, док се у многим среди-
нама и друштвима отворено 
негира масовност, бруталност 

и распрострањеност геноци-
да који је Хрватска држава 
починила над припадницима 
српског, јеврејског и ромског 
народа између 1941. и 1945. 
године, дотле се у тим среди-
нама и друштвима још отво-
реније и бруталније негирају 
обим и карактер страдања 
цивила и припадника оружа-
них снага Совјетског савеза, 
односно негира се одлучујућа 
улога Црвене армије у конач-
ном и потпуном слому Трећег 
рајха и нацистичке Немач-
ке“, рекао је, између осталог, 
председник Вучић на скупу 
којем је присуствовао велики 
број гостију.

ПредСедниК аЛеКСандар Вучић одржао је ГоВор на тему „реВизија 
иСторијСКиХ чиЊеница и отПор СЛободарСКиХ народа”

руСКи дом

дан еВроПе

наСтаВићемо Са ПројеКтима 
Који Су Важни за наС

У Котору је одржан Са-
мит лидера Запад-
ног Балкана и ЕУ под 

слоганом „Један регион, 
заједничка визија“, којем је 
присуствовао и председник 
Србије Александар Вучић. 
Председник Србије истакао 
је, том приликом, да је про-
мењен приступ ЕУ по питању 
Плана раста за Западни Бал-
кан добра прилика и на до-
бробит свима у региону.

„Веома смо ентузијастични 
у вези са овим планом. Не-
мам навику да се било коме 
посебно обраћам, посебно 
никоме у присуству, али мо-
рам да кажем да овај начин 
промењеног приступа добра 
прилика за нас на Балкану и 
хвала вам свима што ово ра-
дите“, рекао је председник 
Вучић на панелу „Актуелна 
ситуација и планови за бу-
дућност - нови план раста“.

Председник Вучић напо-

менуо је да је разумљиво што 
многи грађани, као и новина-
ри не разумеју о чему се на 
Самиту разговара, али да је 
веома важно, јер се дискутује 
о животима обичних људи и 
решавању њихових пробле-
ма, као и о развоју наших 
економија. Истакао је да ће 
свакако сви видети добробит 
од оваквих договора.

„Ово је нешто што ће доне-
ти добре резултате целом ре-
гиону када говоримо о новцу. 
Ценимо све то и када причамо 
о порезима и захвални смо на 
свим овим приликама“, пору-
чио је председник Србије и 
рекао да ће регион Западног 
Балкана вероватно чекати још 
шест година за улазак у Европ-
ску унију, и да је то у реду.

„Знам да неће-
мо бити део Ев-
ропске уније, 
нико од нас, пре 
Украјине. Када 
ћемо ући у Европ-
ску унију, да ли 
ћемо ући заједно 
са Украјином, то 
је други проблем. 
Ви имате ваше 
мишљење, али 
моја интелиген-
ција мени говори 
да сам ја у праву. 
Вероватно ћемо 
чекати још неких 
шест година, што 
је такође у реду. 

У вашим земљама је можда 
Европска унија толико попу-
ларна, у мојој земљи није то-
лико популарна, као што ни 
ми нисмо толико популарни, 
иако смо ми највећи део овог 
региона. Нећемо ми никада 
причати лоше ствари о важ-
ности ове иницијативе“, ре-
као је председник Вучић.

KOтор

Важно је да Се Сетимо шта наС СПаја Са еВроПом

Велики актери саВремене политике 
лукаВо себе предстаВљају као жртВе

Гошћа Београда била је су-
пруга украјинског пред-

седника Олена Зеленски, која 
се у главном граду Србије 
састала са председником 
Александом Вучићем и са пр-
вом дамом Тамаром Вучић.

Председник Вучић, након 
састанка са Зеленском, рекао 
је да је Србија спремна да 
пружи помоћ Украјини у виду 
неопходних средстава за оне 
којима је то највише потребно 
и пожелео да се мир што пре 
врати у сваки дом. Такође, 
захвалио се Зеленској на по-
сети и јачању веза са Србијом 

у тешким временима.
„Разговарали смо о кул-

турним везама између наших 
народа, као и о хуманитар-

ним питањима, а посебно о 
потребама најугроженијих 
категорија становништва и 
деце, која су најрањивија у 

сваком сукобу”, поручио је 
председник Вучић.

Са Оленом Зеленском допу-
товао је и министар спољних 
послова Украјине Дмитро Ку-
леба, који се, такође, сусрео са 
председником Александром 
Вучићем, као и са премијером 
Милошем Вучевићем, пред-
седницом парламента Аном 
Брнабић и министром спољ-
них послова Марком Ђурићем. 
То је била прва посета висо-
ког украјинског званичника 
Србији од почетка оружаног 
сукоба у Украјини у фебруару 
2022. године.

Србија СПремна да Пружи Помоћ уКрајини

оЛЕНа зЕЛЕНСКи и аЛЕКСаНДаР Вучић

уВажЕНЕ зВаНицЕ На ПРијЕму у боТаНичКој башТи

жиофРЕ и Вучић
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Чини ми се да је овај 
мандат почео тамо где 
се претходни завршио 

и да људи из опозиције не-
мају намеру да престану да 
унижавају Скупштину и од 
ње праве полигон за своје 
бесмислене акције. Разлика 
је само то што су овог пута у 
скупштинску салу ушли сви 
„велики лидери“ опозиције. 
Међутим већ на првим се-
дницама се показало да ти 
људи немају никаквог дара 
за политику.

Овим речима почиње раз-
говор за „СНС Информатор“ 
Миленко Јованов, шеф посла-
ничке групе „Александар Ву-
чић - Србија не сме да стане“ 
и члан Председништва СНС, 
и објашњава како му изгледа 
нови скупштински сазив. У 
прошлом сазиву, како каже, 
само се Зоран Лутовац мучио 
док је читао говоре, а сада су 
му се придружили и Драган 
Ђилас и Здравко Понош.

- У овом мандату можемо 
да имамо мало такмичење 
међу њима. Рецимо, ко чита 
најбрже, ко најтечније и 
слично. Такође, показало се 
да ти људи нису у стању да 
чују ни реч која им је упућена 
као одговор на бројне увреде 
упућене, пре свега, председ-
нику Вучићу. Дакле, у стању 
су да вређају и износе најго-
ре лажи, али, истовремено, 
њихове нежне душе нису у 
стању да поднесу одговор 
упути. Све то толико јадно и 
отужно изгледа, да само по-
глед на њих показује колико 
је наш народ био мудар када 
им је, у збиру, дао мањи број 
мандата него у претходном 
сазиву. Са друге стране, у 
нашој групи било је доста 
промена, има много нових 
посланика и наши чланови 
могу да очекују да ће велики 
број нових људи временом 
избијати у први план.

Како бисте оценили пре-
дизборну кампању за ло-

калне изборе? чини се да 
је била мирнија него неке 
прошле кампање...
- Наша листа је нудила кон-

кретне одговоре на питања 
и захтеве грађана. Са друге 
стране сте имали прилике 
да видите сав аматеризам 
и незнање људи који нису 
у стању да доставе уредну 
изборну документацију, а 
камоли нешто више од тога. 
Јесте ли чули негде шта су 
њихови планови? Како ће да 
реше питања важна за грађа-
не? Нема тога... Али има мр-
жње према председнику Ву-

чићу, деструкције, насиља... 
И друго, док ми свакодневно 
разговарамо са народом, они 
седе по кафићима, грицкају 
пластичне кашичице и пишу 
статусе на друштвеним мре-
жама. И мисле да је то кам-
пања. Искрено, не би ме било 
брига за то да резултате 
сопственог нерада не поку-
шавају да прикрију лажима 
и нападима на наше људе 
који вредно и марљиво раде 
и боре се за политику пред-
седника Вучића.

шта Вам кажу људи са 
којима се се сусретали 
током кампање, колико 
су задовољни?
- Имао сам много разго-

вора са народом. Неки од 
тих разговора не буду ни 
пријатни, ни лаки, али сва-
ки разговор са грађинима се 
окрене у нашу корист када се 
спомене председник Вучић и 
сви резултати које је пости-
гао. Друго, јасно је да народ 
нема поверења у партије и 
лидере бившег режима, тај-
куне у политици, дезертере 
и циркуске атракције на при-
временом раду у политици. 
И треће, народу је потпуно 
јасно да су ти људи радили 
врло лоше. Уништили су ре-
публички буџет, упропасти-

ли су покрајину, уништили 
су локалне самоуправе. У 
разговору са људима јасно 
се може чути да напредњаци 
воде нашу земљу у добром 
правцу и да је председник 
Вучић прави човек да води 
Србију у тешким и изазовним 
временима у којима живи-
мо. Јер народ у председнику 
Вучићу види човека који до-
носи тешке и храбре одлуке 
које воде Србију правим пу-
тем.

опозиција је инсисти-
рала на измени закона о 
јединственом бирачком 
списку, а затим су се, пр-
вом приликом, саплели о 
исти тај закон и предали 

фаличне изборне листе, 
а онда за то опет опту-
жили власт да их сабо-
тира...
- Они су незнање и нерад 

подигли на ниво врлине, па 
није ни чудо што су им се так-
ве ствари десиле. Погледајте 
тај начин размишљања - они 
тражили измене закона, они 
предложили измене закона, 
они попуњавали своје листе, 
прикупљали документацију 
итд. али смо им ми криви за 
пропусте које су направили. 
Па, како?! Али то је најјаснији 
показатељ да ти људи немају 
никакав осећај одговорности 
за било шта. Понашају се као 
размажена деришта.

у међувремену, одржа-
на је седница Генералне 
скупштине ун на чијем 
дневном реду је била ре-
золуција о Сребреници. 
Како сте се осећали док 
сте гледали председни-
ка Вучића заогрнутог за-
ставом Србије?
- Мислим да се сваки 

грађанин Србије осетио по-
носним на целокупни рад 
председника Вучића у вези 
са том седницом. Нарав-
но, његово излагање било 
је оно што смо сви видели 
и заиста је било и храбро и 
одважно и аргументовано, 
и у лице је сасуо све разним 
лицемерима и силницима. 
Међутим, то је био само 
завршетак дугог процеса 
који је подразумевао бројне 
непроспаване ноћи, сате и 
сате разговора, преговора, 
објашњавања... И свеукупни 
утисак ми је да оваквог ли-
дера, који се овако посвеће-
но, упорно и храбро бори за 
нашу земљу и српски народ 
ма где живео, нисмо имали, 
а питање је и да ли ће се 
икада више појавити неко 
такав. Председник Вучић 
савршено разуме како ства-
ри функционишу, сагледа 
ситуацију, разуме оквире у 

којима се одиграва борба, 
а онда уђе у арену потпуно 
свестан последица по себе 
и у немогућим условима ос-
твари фактичку победу за 
нашу земљу и народ. Нема 
код њега кукања, нема сле-
гања раменима, или кон-
статације да су нам проти-
вници превише јаки, па и не 
вреди да се боримо. Нема 
одустајања. Када погледате 
реално, предлагачи те ре-
золуције су на својој страни 
имали све. И новац и моћ и 
утицај и силу. Србија и Срби 
имали су Вучића. И они нису 
успели у својим намерама, а 
ми можемо да будемо задо-

вољни постигнутим у овим 
околностима. И то све го-
вори.

због наступа у ун и због 
лавовске борбе, неки у 
региону назвали су пред-
седника Вучића „страш-
ном машином“...
- Верујем да су били у 

шоку. Прво због посвеће-
ности, енергије и храбрости 
председника Вучића, а за-
тим и због чињенице да се 
супротставио највећим сил-
ницима света. Мислим да је 
за њих, који су увек трчали 
странцима под скуте, тако 
нешто непојмљиво. Прос-
то, неки људи су одгајани 
и васпитавани на начелу 
да ће странци да им заврше 
оно што не могу сами и да 
се странцима не сме про-
тивуречити. И није то од 
јуче. Погледајте Андрићеву 

„Травничку хронику“. Ти 
у региону треба конач-
но да почну да слушају 
председника Вучића да 
би га разумели, а не да 
би му одговарали, вређа-
ли га или лагали о њему. 
Председникова порука 
да треба сами да решимо 
своје размирице и уреди-
мо међусобне односе је 
позив човека приврженог 
миру, који искрено жели 
да најзад читав овај ре-
гион крене напред. Нажа-
лост, мислим да ће њего-
ва рука остати у ваздуху, 
као и небројено пута до 
сада.

Како оцењујете проје-
кат експо 2027. године 
и како видите Србију 
2028. године? 
- То је историјски проје-

кат за нашу земљу који ће 
на конкретан начин про-
менити живот грађана на 
боље, не само у Београду, 
него у читавој Србији и то 
на више начина. Прво, Ср-
бија ће имати сјајну промо-
цију у свету, а то је важно 
због будућих инвестиција 
и планова развоја. Друго, 
инвестициони циклус ве-
зан за ЕКСПО биће снажан 
импулс нашој економији. 
И управо због тога, али 
и резултата постигнутих 
у претходним годинама, 
можемо да кажемо да ће 
ово бити тај одлучујући 
искорак у развоју Србије 
после чега више неће бити 
повратка уназад.

ана брнабић има нашу 
безрезерВну ПодршКу

миЛенКо јоВаноВ, 
члан Председништва СНС 
и шеф посланичке групе 

СНС у Народној скупштини

Србија није имаЛа Лидера ПоПут ПредСедниКа Вучића

питање је да ли ће се икада Више појаВити неко такаВ

Каква је сарадња са новом 
председницом народне 
скупштине аном брна-
бић?
- Заиста одлична. Ана се 

сјајно снашла и као да је 
рођена на том месту. Уне-
ла је другачији дух и дина-
мику на седницама и заис-
та се труди да омогући да 
Скупштина ради свој посао, 
да га ради на нормалан и 
цивилизован начин, као и 

да заузме место у друштву 
које јој припада. Имаће за 
све то нашу безрезервну 
подршку, али, нажалост, не 
очекујем разумевање опози-
ционих посланика, јер пош-
то немају политику, пошто 
немају никакву стратегију, 
пошто су лењи и нису пос-
већени послу којим се баве, 
не преостаје им ништа друго 
него да циркусом и скрећу 
пажњу на себе.

- Председник Вучић савршено 
разуме како ствари функционишу, 
сагледа ситуацију, разуме оквире 
у којима се одиграва борба, а онда 
уђе у арену потпуно свестан 
последица по себе и у немогућим 
условима оствари фактичку 
победу за нашу земљу и народ

»
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председник српске напредне странке милош ВуЧеВић

Председник Српске на-
предне странке Милош 

Вучевић, заједно са стра-
начким колегама и предста-
вницима коалиционе листе 
„Александар Вучић - Нови 
Сад сутра“, посетио је Сајам 
женског стваралаштва у 
Каћу, и са мештанима разго-
варао о инвестицијама, ин-
фраструктури и бољој здрав-
ственој заштити.

„Важно је да се држа-
ва развија, изградња са-
обраћајница и мостова 

директно утиче на раст жи-
вотног стандарда свакога 
од нас“, нагласио је Вуче-
вић и грађанима поручио да 
обећава да ће, у наредном 
периоду, посебну пажњу 
посветити здрављу суграђа-
на. Додао је да је циљ да се 
обезбеди да најбоља апара-
тура и професионални ле-
карски кадар буду доступни 
и у мањим срединама, да 
сваки грађанин има адекват-
ну здравствену заштиту, без 
обзира на то где живи.

Фондација „За српски на-
род и државу“ органи-

зовала je панел „Где је српска 
Војводина“ у Сремским Кар-
ловцима, на месту где је одр-
жана чувена Мајска скупшти-
на из 1848. године.

Панелу, који је одржан у 
свечаној сали Богословије у 
Сремским Карловцима, а на 
којем се говорило о стварању 
темеља нашег националног 
идентитета, присуствовао је 
и председник Српске напред-
не странке Милош Вучевић.

Панелисти др Никола 
Бањац, Петар Ђурђев, дирек-
тор Историјског архива Гра-
да Новог Сада, др Миле Бје-
лајац, директор Института 
за новију историју Србије, и 
Бранко Ћуричин, протојереј-

ставрофор, подсетили су јав-
ност на важност тих догађаја 

као основи за даља поли-
тичка настојања Срба да ос-

наже националну свест и 
даље развијају и унапређују 

Председник Владе Србије 
Милош Вучевић доче-

као је испред Палате Србије 
председника Владе Габо-
на Рејмонда Ндонга Симу. 
Двојица премијера одржали 
тет-а-тет састанак, а затим је 
уследио пленарни састанак 
двеју делегација. Том прили-
ком, потписани су Меморан-
дум о разумевању у области 
спорта између Министарства 
спорта Србије и Министар-
ства културе, омладине и 
спорта Габон и Споразум о 
сарадњи у области одбране 
између Владе Србије и Владе 
Габона.

„Габон неће гласати за 
резолуцију о Сребреници 
о којој ће се расправљати у 
УН. Хвала Габону и због тога 
што признаје територијалну 
целовитост и суверенитет 
Србије по питању Косова и 
Метохије. За Србију од не-
процењивог значаја то што 
ће нас Габон подржати у УН“, 
поручио је председник Владе 
Вучевић.

„Желимо да се ваша екс-

пертиза врати у Габон у све 
домене“, рекао је председ-
ник Ндонга Сима, на почетку 
посете Београду, и истакао је 
да та држава жели сарадњу 
у области пољопривреде, те 
поручио:

„Нама недостаје радна 
снага и морамо да се ме-
ханизујемо, као и да се 

ланство у Европској 
унији остаје стратеш-
ки циљ и у новом ман-

дату Владе“, оценио је пред-
седник Владе Србије Милош 
Вучевић, у разговору с коме-
саром ЕУ за суседску полити-
ку и проширење Оливером 
Вархељијем.

Премијер је нагласио да 
је пред Србијом озбиљан 
процес чији је циљ уређена 
и стабилна држава и бољи 
стандард за наше грађане, 
додајући да очекује кон-
кретан напредак у процесу 
придруживања и даљих ре-
форми. Вучевић је навео да је 
Србија континуирано ради-
ла на отварању Кластера 3, 
који је у потпуности спреман, 
додајући да од ЕУ очекује 
позитиван сигнал за његово 
отварање.

Вархељи је нагласио да је 
Србија напредовала по пи-
тању реформе правосуђа и 
медијских закона и да је пред 

новом Владом важан задатак 
даљих структуралних ре-
форми. Додао је да очекује 
напредак Србије на пољу 
европских интеграција у на-
редних пет година, до када 
ће трајати мандат новој Ев-
ропској комисији.

Вучевић и Вархељи при-
суствовали су потписи-
вању споразума о беспо-

вратним средствима за 
другу фазу програма „Об-
новљиви извори енергије 
- развој тржишта био-масе 
у Републици Србији”, који 
су потписале министарка 
рударства и енергетике 
Дубравка Ђедовић Ханда-
новић и министарка за ев-
ропске интеграције Тања 
Мишчевић.

У Београду је одржана 
четврта конференција 

„Think-Tank“ Института за 
појас и пут коју је отворио 
председник Владе Србије Ми-
лош Вучевић, који је, том при-
ликом, поручио да је Србија 
најбољи пример развоја ин-
фраструктуре у оквиру Ини-
цијативе „Појас и пут“ и да че-
лично пријатељство Србије и 
Кине представља темељ зајед-
нице две земље за заједничку 
будућност.

„Србија и Кина имају врло 
јасан план и жељу да наставе 
сарадњу кроз заједничку бу-
дућност на равноправним ос-
новама“, изјавио је премијер 
Вучевић на отварању Кон-
ференције, која се у Палати 
Србија одржавала под покро-
витељством Владе Србије и 
амбасаде НР Кине. Као приме-
ре развоја инфраструктуре у 
Србији у сарадњи са кинеским 
партнерима, Вучевић је навео 

изградњу мостова, тунела, ау-
то-путева и најбрже железни-
це у Источној Европи.

Подсетио је на недавни су-
срет кинеског председника 
Си Ђинпинга и председника 
Србије Александра Вучића 
и поруке о челичном прија-
тељству Србије и Кине које су 

државници послали. Подсе-
тио је и да је на Трећем фо-
руму „Појас и пут“ у Пекингу 
прошле године потписан Спо-
разум о слободној трговини 
између две земље, што је ис-
такао као најважнији доку-
мент који ће убрзати развој 
српске привреде.

Важно је да Се 
Србија разВија

СећаЊе на СтВараЊе темеЉа нашеГ идентитета

ПоСета ПредСедниКа 
ВЛаде Габона

беоГрад
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и

бавимо прехрамбеном ин-
дустријом. Код нас је та 
индустрија дефицитарна. 
Ковид криза открила је од-
ређене ствари о којима ра-
није нисмо размишљали, а 
наш интерес је да почнемо 
да производимо храну како 
бисмо мање зависили од 
других земаља“.

чЛанСтВо у еу оСтаје 
наш СтратешКи циЉ

разВој инфраСтруКтуре дуж 
„ПојаСа и Пута”

наше друштво у целини.
„Сваки крај Србије угра-

дио је себе у нашу државу и 
заједницу. Зато се морамо 
сваког тог камичка увек сећа-
ти. Један од тих камена те-
мељаца је и Мајска скупшти-
на, када су Срби са ове стра-
не Саве и Дунава створили 
српску Војводину, из свог 
срца и душе, сањајући сан 
који ће досањати у новембру 
1918. године да се присаједи-
не својој матици Србији и да 
створе заједничку и неразру-
шиву јединствену Србију у 
вечности. Тим херојима слав-
них дана 1848-1849. године, 
њиховој беспоштедној борби 
и жртвама поклањамо овај 
панел“, рекао је др Никола 
Бањац.

ПаНЕЛ „гДЕ јЕ СРПСКа ВојВоДиНа?“ у СРЕмСКим КаРЛоВцима

РЕјмоНД НДоНга Сима и 
миЛош ВучЕВић

ВаРхЕљи и ВучЕВић

„Ч
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у СуСрет изборима 2. јуна, широм земЉе орГанизоВани Су СКуПоВи ПодршКе 
Кандидатима Са ЛиСте чији је Стожер СрПСКа наПредна СтранКа

избори Важни за целу србију
Поводом локалних из-

бора 2. јуна, Српска 
напредна странка ор-

ганизовала је мање и веће 
скупове широм Србије, на 
којима су се окупљали број-
ни активисти, функционе-
ри, симпатизери и грађани у 
жељи да подрже кандидате 
са листа око СНС. широм 
земље, наши активисти дру-
жили су се са суграђанима 
на штандовима, делили про-
мотивни материјал, те пред-
стављали резултате доса-
дашњег рада и најављивали 
будуће пројекте у локалним 
срединама.

Већи скупови организо-
вани су у Лазаревцу, Новом 
Саду, Чачку, Ваљеву, Бео-
граду и Нишу. На њима су се 
грађанима обраћали Алек-
сандар Вучић и председник 
СНС Милош Вучевић, али и 
коалициони партнери Иви-
ца дачић, Милица Ђурђевић 
Стаменковски, Александар 
Вулин, Расим Љајић...  По-
рука је свугде била иста: Ср-
бија сутра. Сви говорници 
истицали су да су избори 2. 
јуна од огромног значаја за 
општине и градове у којима 
ће бити одржани, али и целу 
Србију.

„Поносан сам на све оно 
што смо урадили, поносан 
сам што смо показали да 
и сви ми који не морамо у 
свему да смо сагласни, када 
је у питању опстанак наше 
земље - можемо да будемо 
заједно и можемо да радимо 
заједнички у интересу свих 
наших грађана. Хвала људи-
ма који су добро разумели 
тежину тренутка. Хоћемо 
да развијамо целу Србију, 
да обезбедимо много више 
плате и пензије, да обезбе-
димо још бољи живот за наш 
народ“, била је порука пред-
седника Вучића.
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ИНТЕРВЈУ

Зрењанин је потпуно 
другачији град од до-
ласка представника 

Српске напредне странке на 
чело града. О томе најбоље 
сведоче пројекти попут по-
четка изградње ауто-пута 
Београд-Зрењанин-Нови 
Сад, доласка кинеске компа-
није пнеуматика „Линглонг“, 
изградње постројења за пре-
чишћавање пијаће воде, ре-
конструкције Градског ста-
диона... Потврда ангажова-
ности награђана је титулама 
Европски град спорта 2021. 
године и Национална прес-
тоница културе 2025. годи-
не. Имајући ове чињенице у 
виду, могу слободно да ка-
жем да је Зрењанин ушао у 
потпуно нову привредну еру.

Овим речима започиње ин-
тервју за „СНС Информатор“ 
градоначелник Зрењанина 
Симо Салапура, који, зајед-
но са сарадницима, предано 
ради на унапређењу живот-
них услова у граду на Бегеју.

Које пројекте бисте из-
двојили као најважније 
за грађане зрењанина?
- Свакако су то ауто-пут Бе-

оград-Зрењанин-Нови Сад, 
постројење за пречишћавање 
воде, долазак Компаније 
„Линглонг“, Градски стадион, 
уз улагања у Општу болни-
цу и Специјалну болницу за 
плућне болести, реконструк-
цију и изградњу водоводне 
и канализационе мреже, ин-
фраструктурно опремање 
села, асфалтирање улица... 
Такође, ту су и рекордна ула-
гања у заштиту животне сре-
дине, захваљујући Влади Ср-
бије и АП Војводини, али и у 
културу и образовање. Редов-
но разговарамо са грађанима 
и ослушкујемо њихове потре-
бе, тако да смо уложили зна-
чајна средства у унапређење 
пронаталитетне политике, 
омладинског и женског пре-
дузетништва, у развој старих 
заната, пољопривреде, енер-
гетске ефикасности...

Почетак изградње ауто-
пута београд-зрењанин-
нови Сад значајна је вест 
за зрењанице...

- Ауто-пут је инвестиција 
која ће у потпуности проме-
нити град. Укупна дужина 
ауто-пута биће 105,4 кило-
метра са четири моста - два 
преко Тамиша и по један 
преко Бегеја и Тисе, већи 
број надвожњака и пропус-
та. Ауто-путем ће се до Бе-
ограда путовати пола сата, 
а до Новог Сада двадесетак 
минута. Захваљујући њему, 
Зрењанин ће бити директно 
повезан са најзначајнијим 
путним коридорима у земљи.

шта се дешава са фабри-
ком воде, која је једно од 
најзначајнијих питања за 
зрењанице?
- Уз изузетно ангажовање 

Владе Србије и провереног 

инвеститора, на корак смо 
до коначног решења главног 
питања у Зрењанину. Прве 
анализе пречишћене воде 
потврђују да све иде ка ре-
шавању основог пробле-
ма, елиминисања арсена. 
Упоредо, приводимо крају 
замену водоводних цеви у 
четири месне заједнице и 
пуштање у рад 17 мерно-
регулационих станица за 
мерење протока воде и при-
тиска у цевима. Ускоро по-
чињемо и фазно опремање и 
аутоматизацију изворишта и 
изградњу нових бунара. Све 
ове активности су припрема 
за рад постројења за пре-
чишћавање у пуном обиму, 
односно да исправна вода 
за пиће стигне до сваког до-

маћинства, у довољним ко-
личинама.

Колико за град значи до-
лазак кинеске компаније 
аутомобилских пнеу-
матика „шангдонг Лин-
глонг“?
- Долазак инвестиције 

вредне више од милијарду 
евра значи потпуни препород 
зрењанинске индустрије. Го-
динама уназад унапређивали 
смо и проширивали наше ин-
дустријске зоне, у којима ус-
пешно послују многобројни 
домаћи и страни инвестито-
ри, а долазак кинеског гиган-
та представља круну зрења-
нинске привреде. Након 
недавне посете овој компа-
нији, уверио сам се да техно-
логија, машине и опрема, као 
и комплетна организација 
производног процеса, у хали 
дугачкој готово километар, 
превазилазе све што се до 
сада могло видети, не само 
у зрењанинској индустрији, 
већ и шире. Ова компанија 
ће буџете Града и Републике 
пунити са скоро 700 милиона 
динара годишње, што говори 
о њеном значају на тржишту.

Град је издојио 2,5 ми-
лијарди динара за пут-
ну инфраструктуру. о 
којим пројектима је реч?
- Град, на основу трого-

дишњег уговора о јавно-при-
ватном партнерству за из-
градњу и одржавање путне 
инфраструктуре, вредног 2,5 
милијарди динара, изводи 
радове у више од 40 улица у 
граду и у насељеним мести-
ма - у Книћанину, Перлезу, 
Стајићеву, Ечки, Ботошу, Лу-
кином Селу, Јанковом Мосту, 
Лукићеву, Ченти. Зрењанин 
и Арадац спојени су новом 
саобраћајницом дугом два 
километра, у чију је обнову 
уложено 102 милиона дина-
ра. Завршени су и радови на 
6,3 километара дугој деони-
ци пута Ботош - Орловат, 
који је од атарског постао 
државни пут и донео олак-
шање мештанима оба села, а 
посебно Томашевца, у очеки-
вању изградње новог друм-
ског моста преко Тамиша.

Симо СаЛаПура, 
градоначелник Зрењанина

зреЊанин Град будућноСти

»
- Зрењанин је понео титуле 
Европског града спорта 2021. године, 
Националне престонице културе 
2025. године, Микрограда будућности 
на листи магазина „Financial Times”, 
a манифестација дани пива добила је 
ознаку „Најбоље из Војводине”

у СуСрет изборима 2. јуна, широм земЉе орГанизоВани Су СКуПоВи ПодршКе 
Кандидатима Са ЛиСте чији је Стожер СрПСКа наПредна СтранКа
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У рубрици 
СНС Панорама 
обавештавамо вас 
о активностима 
општинских и 
градских одбора СНС, 
током претходног 
месеца, у циљу 
бољег живота наших 
суграђана
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1. уб

Нова зграда суда

После темељне реконструкције и 
адаптације, у присуству министарке 
правде Маје Поповић, отворена је згра-
да суда. У убском селу Брезовица све-
чано је отворена новоизграђена школа, 

површине око 150 метара квадратних. 
Општина наставља да улаже у спорт, а 
уз подршку Фудбалског савеза Западне 
Србије, фудбалери из Радљева добили 
су нове свлачионице. У Новацима, у за-

сеоку Миливојевићи, у рејону трафоста-
нице Новаци 1, извршена је реконструк-
ција нисконапонске мреже и бандере су 
замењене бетонским са самоносећим 
каблом.

Активисти ОО СНС организовали су ак-
цију уређења приобаља реке Тисе. Атлетски 
клуб и Канцеларија за младе организовали су 
седму трку „Бечејска десетка“. Председник 
Општине др Вук Радојевић обишао је радове 

на реконструкцији спортских терена у Ош 
„Петефи шандор“ и на изградњи пешачко-би-
циклистичке стазе између Бачког Градишта и 
Бисерног острва. Активисти ОО СНС уредили 
су плажу код Старе Тисе у Бачком Градишту, 

постављали су сунцобране, столове и клупе, 
фрезовали песак и оспособили приобаље за 
коришћење током лета. Настављени су радови 
на санацији бушотина на отвореним базенима, 
које изводи Нафтна индустрија Србије.

3. беЧеј
уређење приобаља Тисе

2. књажеВац
посеТа миНисТра спорТа

Министар спорта Зоран Гајић 
посетио је Спортски савез Кња-
жевац и дијагностички центар за 
рано откривање деформитета ки-
чме. Заједно са општинским руко-
водством, обишао је нове спортске 

терене на отвореном и фудбалске 
терене са атлетском стазом. Пред-
седник Општине изразио је уве-
рење да ће сарадња Општине и 
Министарства у будућности бити 
на још вишем нивоу.

4. бојник
брига о пеНзиоНерима

Чланови ОО СНС поклони-
ли су сет друштвених игара 
Удружењу пензионера, а до-
говорене су и заједничке ак-
ткивности са ОО СНС, попут 

шаховског турнира. Почиње 
асфалтирање улице Бојана и 
дејана Тасића у Бојнику, са 20 
паркинг места и стубовима за 
уличну расвету.

5. аранђелоВац
обНова мосТа у мз гараши
У Ош „Милан Илић Чича“ одр-

жано је 45. државно такмичење из 
физике за ученике основних шко-
ла, а Општина је угостила 650 уче-
ника, наставника и родитеља. Та-
кође, омогућила је родитељима да 
конкуришу за једнократну помоћ 
за набавку уџбеника за основце. 
додељени су уговори пољопри-
вредницима за набавку приплод-
ног материјала посредством Фон-
да за развој пољопривреде. Обе-
лежено је 57 година од оснивања 
Предшколске установе. Народни 

музеј, и ове године, уз подршку 
Министарства културе, реализује 
пројекат конзервације и реста-
урације скулптура у парку Буко-
вичке бање. Општина је у Ваљеву 
презентовала своје активности, у 
оквиру пројекта „Европска недеља 
спорта“. У току је реконструкција 
моста у МЗ Гараши, изградња и 
реконструкција два вртића, днев-
ног боравка за децу са сметњама 
у развоју, парка код Ош „Милан 
Илић Чича“ и изградња луксузног 
хотела у парку Буковичке бање.

6. суботица
посеТа амбасадора Кипра

Градоначелник Стеван Бакић сaстао се са амба-
садором Кипра Андреасом Фотиуом и разговарао о  
успостављању блискијих односа међу локалним само-
управама. Министарство науке, технолошког развоја 
и иновација организовало је дан науке и иновација 
у Великој већници Градске куће. Поводом Светског 
дана Рома, градоначелник Бакић састао се са предста-
вницима ромске заједнице. Такође, уручио је кључеве 
модерног ватрогасног возила председнику добро-
вољног ватрогасног друштва „Матица“ Томиславу 
Ковачу. Настављена је традиција пријема успешних 
спортиста код градоначелника пријемом руковод-
ства, тренера и такмичара Карате клуба „Спартак 
Енпи“ и европске вицешампионке у боксу Кристине 
Нађ Варга, њеног тренера и младих боксерки.

7. ада
радНа аКција

У сарадњи са месним заједницама и јавним преду-
зећима, организовали смо радну акцију на плажи Тисе 
и у рекреативним центрима у Ади и Молу. Током акције, 
стаза за возила на ађанском штранду попуњена је ту-
цаником и уклоњена је велика количина отпада, сувог 
лишћа и грања. На свим локацијама офарбане су клупе, 
столови, гелендери и објекти на дечјим игралиштима.

8. зрењанин
улагање у здравсТвеНи сисТем
Чланови ГО СНС, заједно са коалиционим 

партнерима, први су предали потписе подршке 
за листу кандидата за одборнике „Александар 
Вучић-Зрењанин сутра“. Покрајински секрета-
ријат за здравство доделио је скоро 50 мили-
она динара Специјалној болници за плућне бо-
лести за набавку савремених апарата и грађе-

винске радове. Градоначелник Симо Салапура 
обишао је завршне радове на реконструкцији 
тротоара у Булевару Вељка Влаховића. У 
Стајићеву су асфалтиране улице и санирана 
је дивља депонија. Нови асфалт добиле су и 
зрењанинске улице Стрелишна, Недељка Бар-
нића и Оповачка. Активисти МО Доситеј Обра-

довић организовали су акцију уређења насеља 
Леснина и разговарали су са суграђанима у 
свим месним заједницама. У Општој болници 
почела је да се користи нова дијагностичка ме-
тода - кор биопсија дојке. У обнову Дома кул-
туре у Фаркаждину биће уложено 12 милиона 
динара, а следи и гасификација села.

ПоСЕТа миНиСТаРКЕ мајЕ ПоПоВић 
НаКоН РЕНоВиРања СуДСКЕ згРаДЕ

СТЕВаН баКић и аНДРЕаС фоТиоу
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СНС ПАНОРАМА БРИГА О ГРАЂАНИМА
9. Голубац
саНација аТарсКих 
пуТева

У току је санација атарског пута 
Малешево-Голубац, као и сана-
ција атарских путева у насељима 
Душманић, Двориште, Винци и 
Бикиње.

10. деспотоВац
Нова КоТларНица 
у шКоли

Основна школа „Ђура Јакшић“ у 
Плажану добила је нову котларни-
цу, која је опремљена гориоником 
који ће, уместо лож-уља, користи-
ти гас, чиме ће се знатно смањити 
емисије штетних гасова и трош-
кови грејања. За овај пројекат 
Министарство заштите животне 
средине одобрило је 1,5 милиона 
динара, док је два милиона из-
двојено из општинског буџета.

11. кула
Нова расвеТа 
у спорТсКој хали

Председник Општине Дамјан 
Миљанић обишао је ученич-
ко предузеће „Папел“ у школи 
„Петро Кузмјак“ у Руском Крсту-
ру. Потписао је и меморандум 
о сарадњи са директором ком-
паније „Geo SaFe“ из Београда. 
Урађена је пројектна докумен-
тација за трим стазу у оквиру 
Спортског центра. Спортска хала 
у Сивцу добила је нову, енергет-
ски ефикасну лед расвету. У ок-
виру акције „Засади и сачувај“, 
заливене су нове саднице дрвећа. 
Министарство за бригу о поро-
дици определило је Општини 
средства за суфинансирање мера 
популационе политике. Председ-

ник Миљанић, у Министарству 
заштите животне средине, потпи-
сао је три уговора вредна готово 
23 милиона динара. Општина и 
Дом здравља организовали су 
бесплатне УЗ прегледе дојки и 
мамографију.

14. кнић
водовод у губеревцу

Годину и по дана након што 
је председник Србије Алексан-
дар Вучић мештанима Губеревца 
обећао да ће им бити решен ви-
шедеценијски проблем водос-
набдевања, водовод је завршен 
и на мрежу се прикључују први 

корисници. Мрежа се разводи до 
300 домаћинстава, а вода је до-
ведена из краљевачког водовода. 
Изградња водовода почела је у 
јесен 2022. године. До сада је из-
грађен резервоар од 100 кубика, 
постављене су пумпе и урађено је 
8,3 километра мреже.

15. србобран
пошумљавање у Турији

У заједничкој акцији ЈКП „Гра-
дитељ“ и Општине, уз подршку 
Покрајинског секретаријата за 
пољопривреду, водопривреду и 

шумарство, организована је још 
једна акција пошумљавања. Овога 
пута у Турији, на локацији познатој 
као Ленкина папуча, на којој се не-
када налазила депонија, посађено 
је више хиљада садница багрема.

17. бела паланка
опремљеН парК за децу

У највећој месној заједници у 
Белој Паланци, Црвеној Реци, гра-
ди се нови дечји мобилијар поред 
новоизграђеног вртића. Средства 
за изградњу определила је локал-
на самоуправа. 

19. жабари
два КоНКурса

Расписан је оглас за давање у 
закуп на коришћење пољопри-
вредног земљишта у својини Ре-
публике Србије. Такође, Општина 
је спровела конкурс за доделу сту-
дентских стипендија.

20. прокупље
изградња 
ТрафосТаНице 
у привредНој зоНи

У новој Привредној зони почела 
је изградња трафостанице, након 
чега ће бити све спремно за инвес-
титоре и отварање нових радних 
места. Финансијер је „Електро-
дистрибуција Србије“, а вредност 
радова је 274.093.386,12 динара, 
без ПДВ-а. Уз ауто-пут Ниш - 
Приштина, који ће проћи у непо-
средној близини, ова инвестиција 

у потпуности ће променити слику 
Топличког округа.

22. мали иђош
са грађаНима На 
шТаНдовима

Активисти ОО СНС одржали су 
штандове и разговарали са мешта-
нима Малог Иђоша, Ловћенца и 
Фекетића. Предати су потписи за 
листу „Александар Вучић - Мали 
Иђош сутра“ за локалне изборе.

23. лајкоВац
убрзаТи изградњу 
сеосКих домова

Активисти ОО СНС редовно су 
одржавали штандове, делили „СНС 
Информатор“ и разговарали са су-
грађанима. Председник Општине 
Андрија Живковић обишао је ра-
дове на изградњи сеоских домова 
у Пепељевцу и Врачевићу, и инсис-

тирао на убрзању радова. Такође, 
најавио је изградњу сеоског дома у 
МЗ Степање. Завршава се изградња 
фекалне црпне станице у Словцу. Ре-
конструишу се мини пич терен и три 
спортска терена у ОШ „Миле Дубље-
вић“. Библиотека „Радован Бели 
Марковић“ добила је нове просто-
рије у зградама конака Радића и Ми-
хајловића. Општина је обезбедила 
бесплатне уџбенике за све ученике 
до петог разреда основне школе.

24. трстеник
фисКулТурНа сала

У току је изградња фискултур-
не сале, након 30 година чекања, 
у шта је уложено 42 милиона ди-
нара. У Врњачкој Бањи одржан је 
семинар на тему модерног јавног 
наступа и тимског рада кандида-
та у политичкој кампањи, у којем 
су учествовали омладинци из ОО 
СНС Трстеник.

12. мали зВорник
Нови асфалТ

У Подземном граду Ка-
рађорђевића који је, уз фи-
нансијску подршку Републике 
Србије, скоро у потпуности ре-
конструисан, одржана је прва 
културна манифестација „Тајна 
камене девојке“. Саднице украс-
них биљака посађене су на више 
локација у МЗ Центар, а улице и 
тротоари очишћени су од отпа-
да. Уређен је и простор око вод-

них објеката и уређене су јавне 
површине у селима. Асфалтира-
ни су путеви у МЗ доња Борина, 
Радаљ, Сакар, доња Трешњица и 
Велика Река. Локална самоупра-
ва омогућила је изградњу 230 
метара секундарне водоводне 
мреже у МЗ доња Трешњица, а 
планирано је проширење мреже 
у селу Амајић и у МЗ Читлук, у 
засеоку Матићи.

16. пожареВац
дефибрилаТор за дом здравља

Министар Горан Весић оби-
шао је радове на Дунавском 
коридору, рекао је да ће са-
обраћајница бити готова пре 
рока и најавио је да ће Пожаре-
вац бити повезан са коридором 
до краја године. Обележена је 

25. годишњица НАТО агресије. 
Завршена је друга фаза радова 
на Музеју културне историје. 
Град Пожаревац уступио је на 
коришћење Служби хитне по-
моћи Дома здравља  мобилни 
дефибрилатор.

21. лебане
даН плаНеТе 
земље
Чланице Актива жена 

ОО СНС прикључиле су се 
обележевању дана плане-
те Земље поделом садница 
бора суграђанима. Поручи-
ле су, том приликом, да нас 
смањење употребе пласти-
ке, садња дрвећа и учешће 
у акцијама чишћења може 
водити ка очувању живот-
не средине.

13. ВрњаЧка бања
пошумљавање гоча

Руководство Општине угостило је заменицу 
шефа Делегације ЕУ Пламену Халачеву и њене 
сараднике. Након састанка где су представље-
ни потенцијали Врњачке Бање, организован је 
обилазак инвестиција које су реализоване уз 
подршку ЕУ. Поред зграде Општине, делега-
ција је обишла зграду за социјално становање 
у Дубоком потоку и мост преко Мале реке. Јед-
на од највећих акција пошумљавања планине 
Гоч, организована је на иницијативу председ-
ника Општине Бобана Ђуровића, а у акцију су 
се укључили представници општинске управе, 
јавних предузећа и установа. Пригодним програ-

мом обележен је Дан цивилних жртава. У насељу 
Липова асфалтиране су улице Видовданска, Ос-
трошка и Вука Караџића. Потписан је уговор о 
почетку изградње балон хале у Врњцима. Врњач-
ку Бању посетили су представници компаније 
„Appenzeller Huus AG“ који су заинтересовани 
за улагања у туризам. Председнику Ђуровићу је 
у Бриселу уручена награда „Most Roma Friendly 
Mayor Awards 2024“. Ђуровић је добитник и на-
граде Удружења „Србија“ за допринос развоју 
бањског туризма. Врњачка Бања била је домаћин 
прве „ЕкоБиз“ конференције, а одржан је 18. 
Међунардони рели олдтајмера.

25. александроВац
уКлањање 
оТпада

Председница Општине Је-
лена Пауновић потписала је 
у Министарству животне сре-
дине уговор са министарком 
Иреном Вујовић о одлагању 
нелегалног отпада. У дому 
здравља одржани су бес-
платни превентивни прегле-
ди које организује Министар-
ство здравља. Конституисан 
је Савет за координацију 
безбедности саобраћаја. Рад-
ници „Крушевацпута“ анга-
жовани су на асфалтирању 
кружног тока у Виткову. Ас-
фалтирана је деоница пута 
од Парчина према шљивову, 
деоница према Марковини и 
деоница у приградском на-
сељу Борје. Заједно са народ-
ном посланицом Наташом 
Михајловић, председница 
Пауновић разговарала је са 
мештанима МЗ Јекакци и МЗ 
Рокци.

18. инђија
припреме за лоКалНе изборе

Предата је листа „Александар Вучић-Инђија 
сутра“ за локалне изборе 2. јуна. Носилац ли-
сте је Владимир Гак који је, заједно са коа-
лиционим партнерима, први предао изборну 
листу Општинској изборној комисији. Потписи 

подршке прикупљени су у рекорндном року. 
Поводом Васкрса, функционери и активисти 
ОО, заједно са коалиционим партнерима, раз-
говарали су са суграђанима на штанду у пешач-
кој зони.

јЕЛЕНа ПауНоВић 
и иРЕНа ВујоВић
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27. мало црниће
ауТо-седишТа за 
малишаНе

Општина је добила средства 
од Министарства привреде за 
развој пословне инфраструкту-
ре. Одржана је акција сакупљања 
смећа и набављено је ново возило 
за инспекцијску службу. Такође, 
одржан је други круг доделе нај-
модернијих ауто-седишта за ма-
лишане.

28. кикинда
савеТовалишТе за браК 
и породицу

Отворено је Саветовалиште 
за брак и породицу, у којем ће се 
пружати бесплатне услуге психо-
социјалне помоћи. У свечаној сали 
Градске куће уприличена је доде-

ла 115 поклон пакета са опремом 
за бебе рођене у јануару, фебру-
ару и марту ове године. Локална 
самоуправа расписала је позив за 
помоћ паровима у процесу ван-
телесне оплодње. Уприличена је 
свечаност поводом потписивања 
уговора са студентима о додели 
377 стипендија.

30. коВин
превеНТивНи 
здравсТвеНи прегледи

Листа „Александар Вучић - Ко-
вин сутра“, чији је носилац Сања 
Петровић председница ОО СНС, 
на локалним изборима излази под 
бројем 1. У библиотеци „Вук Ка-
раџић“ организована је свечана 
додела награда учесницима ли-
терарног конкурса, а креативним 
радионицама обележен је Међу-

народни дан дечје књиге. Пово-
дом Светског дана здравља, Дом 
здравља организовао је бесплатне 
превентивне прегледе за суграђа-
не. Обележен је Светски дан Рома. 
Министарство туризма доделило 
је Општини 10.000.000 динара за 
проширење постојећег понтона на 
Дунавцу.

33. тител
шТаНдови у мошориНу 
и гардиНовцима

Активисти МО Мошорин и МО 
Гардиновци одржали су штанд на 
простору месне пијаце, делили 
„СНС Информатор“ и разговарали 
са суграђанима.

35. смедереВо
још једНа КоТларНица 
На гас

После извршених проба систе-
ма, пуштена је у рад котларница 
на Сењаку која загрева просторије 
вртића „Дизниленд“, 183 стана у 
зградама и три домаћинства у не-
посредној близини. Пројекат кон-
верзије котларнице реализован је 
уз помоћ средстава Министарства 
за заштиту животне средине. У 
Смедереву тренутно на гас раде 
котларнице Мајдан 1, котларница 
у Улици Јована Крајишника и ново-
покренута котларница на Сењаку.

36. крушеВац
пролећНа аКција 
чишћења

Чланови савета ГО СНС одржа-
ли су састанке на којима је било 
речи о досадашњем раду и о пла-
нирању нових активности. Одр-
жана је пролећна акција чишћења 
града. Регионална привредна ко-
мора Крушевац организовала је 
Сајам цвећа у Миличиној улици. 
На Споменик косовским јунацима 
венце су положили градоначел-
ник Иван Манојловић, председник 

СГ Драгана Барашић и начелник 
Расинског управног округа Иван 
Анђелић. Одржан је Дан отворе-
них врата у Прихватилишту за псе, 
које је обишла заменица градона-
челника Снежана Радојковић.

37. пећинци
уређење парКића 
у КупиНову

Савет МЗ Купиновo реализовао 
је велику акцију уређења дечјег 
паркића у центру насеља, у коју 
су се укључили родитељи и деца. 
Паркић је очишћен од смећа и ко-
рова, засађене су тује, покошена је 
трава, окречено дрвеће, а поста-
вљен је и део мобилијара који је 
донирала Општина.

38. Владимирци
дружење са 
суграђаНима

Активисти ОО СНС наставили 
су да обилазе социјално угрожене 
породице, одржавали су штандове 
на којима су, уз поделу страначког 
промотивног материјала и „СНС 
Информатора“, разговарали са 
грађанима. Обележен је Дан планете 
Земље са циљем подизања свести о 

заштити животне средине. Председ-
ник Општине др Горан Зарић пот-
писао је нове уговоре са грађанима 
за енергетску санацију породичних 
кућа и станова, а потписао је уговор 
са Министарством заштите животне 
средине за пошумљавања.

39. сремски 
карлоВци
припреме за изборе

Организована су дружења ак-
тивиста са грађанима на штандо-
вима и подела страначког промо 
материјала. У просторијама ОО 
СНС одржана je седница Општин-
ског одбора у повереништву др 
Богдана Живановића. Прикупље-
ни су потписи за кандидатуру ли-
сте „Александар Вучић - Сремски 
Карловци сутра“.

40. шид
аКције уређења

Председник ОО СНС Шид Зоран 
Семеновић, заједно са члановима 
ОО, понедељком и четвртком раз-
говара са грађанима. Активисти МО 
Моровић организовали су акцију 
уређења центра села и аутобуских 
стајалишта, а активисти ОО сваке 

суботе на штанду у центру разго-
варају са мештанима Шида и деле 
страначки материјал. Активисти 
МО Сот, МО Бингула и МО Берка-
сово очистили су јавне површине и 
посадили цвеће у својим местима, 
а активисти МО Ердевик уредили 
су парк. Велики број грађана је пот-
писом подржао кандидате листе 
„Александар Вучић - Шид сутра“.

41. раЧа
обНова улица и дечијих 
игралишТа

После 40 година, улице Ђура 
Јакшић и Авалска добиле су нови 
асфалт. Као што су и обећали су-
грађанима, челници Општине 
кренули су са реконструкцијом 
дотрајалих коловоза у центру Раче. 
Прво ће се санирати ударне рупе, а 
након реконструкције водоводне 
мреже, наставиће се са обновом ос-
талих улица. После изгадње дечјег 
игралишта у Саранову, Општина је, 
уз помоћ Министарства за бригу о 
породици и демографију, обезбе-
дила средства за реконструкцију 
игралишта у Трски. У току је рено-
вирање фискултурне сале Средње 
школе „Ђура Јакшић“, уз помоћ ре-
сорних министарстава.

32. лескоВац
пролећНе маНифесТације
Градоначел-

ник Горан  Цве-
тановић обишао 
је радове на 
реконструкцији 
Опште болни-
це. Поводом 
Међународног 
дана Рома, гра-
доначелнику је 
уручено при-
знање „Најбољи 
пријатељ Рома“. 
Министар Се-
лаковић при-
сустовао је ко-
меморативном 
скупу у Грде-
лици поводом обележавања 
25 година од ракетирања воза 
393 у НАТО агресији. Ученици 
Економске школе и волонтери 
Канцеларије за младе посетили 
су Народну скупштину Србије. 
Нова игралишта изграђена су 
у насељу дубочица, на Хисару 
и у центру града. Градоначел-
ник Цветановић посетио је ЈКП 
„Грделица“ и разговарао са за-
посленима. Одржани су Сајам 

запошљавања, Сајам меда и 
цвећа, Манифестација „Са тех-
нологијом на ти“, пријем за ус-
пешне спортисте... На градском 
тргу, на Врбицу, организова-
но је дружење за малишане. 
Најстарија школа у Лесковцу 
Ош „Јосиф Костић“ обележи-
ла је 170 година постојања, а 
Ош „Бора Станковић“ у Вучју 
105 година постојања и рада. 
Подељена су ауто-седишта за 
малишане.

Изградња првог српског 
Музеја ћирилице је почетна 
фаза у оквиру изградње пла-
нираног комплекса дома ћи-
рилице у Рачи. Крајем прошле 
године, завршена је комплетна 
реконструкција зграде нека-
дашње школе у Рачи и њено 
претварање у објекат погодан 
за музејску делатност. Радове 
је у највећој мери финансира-

ло Министарство културе кроз 
програм „Градови у фокусу 
2023“, којим је опредељено 
17 милиона динара, а Општи-
на је обезбедила средства за 
припремне радове и израду 
пројектне документације. То-
ком ове године очекује нас 
изградња амфитеатра који ће, 
такође, суфинансирати Ми-
нистарство културе.

31. бајина башта
дом ћирилице у рачи

34. ноВи сад

оТвореНа још једНа фабриКа

делегација Града, на челу са Миланом Ђу-
рићем, a у присуству председника Владе Ср-
бије Милоша Вучевића и председника Вла-
де Републике Српске Радована Вишковића, 
посетила је Ош „Вук Стефановић Караџић“ 
у Бањалуци. Градоначелник Ђурић при-

суствовао је свечаном пуштању у рад фабри-
ке у Каћу „Lianbo Precision Technology“, која 
је прва фабрика кинеске компаније „Jiangsu 
Lianbo Precision Technology“ у Европи, а која 
производи металне делове за моторе у ау-
томобилској индустрији. Присуствовао је и 

обиласку Мишелука 3, велике инвестиције 
која мења слику Новог Сада, као и уличној 
акцији на Тргу слободе „Вежбај са мном под 
кишобраном за све“, која се спроводи у ок-
виру традиционалне манифестације дани 
аутизма.

26. ужице
посеТа миНисТра селаКовића

У присуству министра Нико-
ле Селаковића и градоначелни-
це др Јелене Раковић Радивоје-
вић, обележен је Светски дан 
аутизма. Мештани Врутака до-
били су нови асфалт у дужини 
од око 1,2 километра. Излож-
би „Права жена у културном 
наслеђу Србије”, у оквиру про-
грама Ужице-Престоница кул-
туре Србије“, присуствовали 
су амбасадор Велике Британије 
Едвард Фергусон, поверени-
ца за равноправност Бранкица 
Јанковић и градоначелница 

Раковић Радивојевић. Одржан 
је караван „Буди боља“, чији 
је аутор новинарка Сања Ма-
ринковић. Град Ужице домаћин 
је централне манифестације 
обележавања годишњице ос-
лобођења Србије од Турака. 
Амбасадор САд Кристофер Хил 
обишао је аеродром Поник-
ве и уверио се како се одвија 
пројекат који финансира Влада 
Србије, уз подршку САд и Ре-
публике Кореје, преко Међуна-
родне фондације из Словеније 
за јачање безбедности.

29. лозница
подршКа сТудеНТима

У Министарству за равно-
мерни регионални развој пот-
писан је уговор о суфинанси-
рању пројеката јединица ло-
калне самоуправе „Унапреди 
свој бизнис - дај себи шансу“. 
Градско веће расписало је јавни 
позив за доделу градске награ-
де током школске и академске 
године, а усвојен је и предлог  
подршке паровима за ванте-

лесну оплодњу на клиникама у 
иностранству. Град је расписао 
јавни позив за суфинансирање 
пројеката удружења у области 
социјалне заштите. У МЗ доњи 
добрић откривена је спомен-
плоча која подсећа на почетак 
отпора немачком окупатору 
1941. године. У порти манасти-
ра Чокешина обележена је 220. 
годишњица чувеног боја.

ПРЕДСЕДНиК ВЛаДЕ миЛош ВучЕВић и гРаДоНачЕЛНиК 
миЛаН ЂуРић На оТВаРању КиНЕСКЕ фабРиКЕ у Каћу
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43. осеЧина
обележеН даН опшТиНе

Обележен је Дан општине у 
спомен Боја на Чокешини из 1804. 
године, а свечаној седници при-
суствовао је министар др Алек-
сандар Мартиновић. Председник 
Општине Никола Томић потписао 
је уговор о организацији Међуна-
родног фестивала, у Министар-
ству за дијаспору.

44. лапоВо
бесплаТНа обуКа

У циљу јачања капацитета на-
ручилаца у јавним набавкама и 
изградње транспарентног и ефи-
касног система јавних набавки, 

НАЛЕД и Општина су, у оквиру 
пројекта „Јавне набавке и добро 
управљање за већу конкурентност”, 
који подржава Шведска агенција за 
међународни развој, организовали 
бесплатну обуку посвећену најно-
вијим променама у систему јавних 
набавки.

46. ВаљеВо
мали сајам спорТа

У Хали спортова одржан је 
Мали сајам спорта. Презентацију 
спортова имало је више од 20 
клубова из Ваљева, а манифеста-
цији су присуствовали представ-
ници Града, Министарства спорта 
и Спортског савеза Србије. Обе-
лежено је 25 година од страдања 

пилота пуковника Миленка Па-
вловића. У МЗ Крушик почела је 
рехабилитација Шабачке улице.

47. ћићеВац
подељеНе борачКе 
легиТимације

Током посете Сање Лакић, по-
моћнице министра за рад, запо-
шљавање, борачка и социјална 
питања, подељене су борачке 
легитимације борцима и учесни-
цима рата, а разговарало се и о 
унапређењу статуса бораца и по-
бољшању њуховог животног стан-
дарда. Чланови ОО дружили су 
се са суграђанима на штандовима 
поводом Васкрса. Такође, у току 
су изградња вртића и радови на 

фасади зграде Општинске управе.

48. Велика плана
Камп за младе из 
дијаспоре

Започета је примена контроле 
наплате паркирања и завршена је 
реконструкција кошаркашког те-
рена испред спортске хале. Приго-
дним програмом, обележен је Дан 
општине. Одржан је 21. поход Ка-
рађорђевим стопама, као и Међу-
народни фестивал документарног 
филма „Златна буклија“. Председ-
ник Општине Страхиња Павешко-
вић и министар Ђорђе Милићевић 
потписали су уговор о додели 
средстава за организовање кампо-
ва за младе из дијаспоре и региона.

Канцеларије за Ким

Помоћница директора Канцеларије за 
КиМ Светлана Миладинов обишла је по-
родице којима  Канцеларија годинама даје 

подршку за опстанак и којима је обезбедила 
механизацију за обраду земље. У оквиру ма-
нифестације „Колашин у Крагујевцу 2024“, 

заменик директора Канцеларије за КиМ 
Борислав Тајић, градоначелник Крагујевца 
Никола дашић и представници општина 
Звечан, Зубин Поток, Лепосавић и Косовска 
Митровица, потписали су Меморандум о 
оснивању Завичајног клуба „Косово и Ме-
тохија“. Представнице Канцеларије за КиМ 
душица Николић, Милена Парлић и Светла-
на Миладинов обишле су цркву у Бостану. 
Светлана Миладинов обишла је и Ош „Све-
тозар Марковић“ у Великој Хочи, као и Гим-
назију и вртић у Ораховцу. школа у доњој 
Брњици обележила је један век постојања 
и рада, а обележено је шест деценија од 
оснивања Гимназије у Косовској Камени-
ци. Миладинов је отворила спортску салу 
у оквиру школе у селу доња Битиња, чије 
је комплетно опремање финансирала Кан-
целарија за КиМ, а посетила је и породицу 
Милана дрангића и уручила поклоне деци. 
Заменик директора Канцеларије Борислав 
Тајић присуствовао је васкршњој литургији 
у манастиру Грачаница, уместо директора 
Петра Петковића, коме су власти у Пришти-
ни забраниле да посети КиМ.

обилазаК шКола и врТића

49. лепосаВић
обележеНа 
слава

Лепосавић је свечано 
обележио општинску и 
храмовну славу, Светог 
Василија Острошког. Про-
грам је почео Светом ар-
хијерејском литургијом, 
након које је кренула ли-
тија са учешћем великог 
броја мештана и гостију.

50. Велика ХоЧа и ораХоВац
ишараНа јаја за 
председНиКа вучића

У сусрет Васкрсу, мештанке Велике Хоче иша-
рале су јаја традиционалном техником исцрта-
вања воском. Оне су, затим, послале корпе са 
ишараним јајима председнику Александру Ву-
чићу, премијеру Милошу Вучевићу, директору 
Канцеларије за КиМ Петру Петковићу и другим 
представницима институција Србије.

51. зубин поток
аКТивНосТи за младе
У Регионалном иновационом центру у селу Вара-

ге одржан је састанак представника Канцеларије за 
КиМ са координаторима Канцеларија за младе из не-
колико општина са КиМ, представницима Регионалне 
развојне агенције и Регионалног иновационог цен-
тра. На састанку је разматрана даља сарадња, могућа 
партнерства и активности, као и начини да се млади 
још више ангажују и идејама допринесу развоју ре-
гиона.

52. зВеЧан
храмовНа 
и градсКа слава

Светом литургијом и ре-
зањем славског колача у 
цркви Светог Ђорђа, у при-
суству великог броја верни-
ка, обележена је храмовна и 
градска слава, која се про-
славља прве недеље након 
Ђурђевдана.

45. црна траВа
даН плаНеТе земље

42. краГујеВац
дружење са грађаНима
Свечаном академијом, у присуству представника 

Владе Србије, обележен је Међународни дан Рома. 
Крагујевац је био домаћин конференције коју је ор-
ганизовала Нордијска пословна алијанса у сарадњи 
са амбасадама данске, Финске, Норвешке и шведске. 
Завршена је реконструкција Спортске хале „Гордана 
Гоца Богојевић“. Грађанима је уручено 130 уговора 
за енергетску санацију кућа и станова. Радови на 
изградњи првих пет километара Северне обилазни-
це одвијају се планираном динамиком. Амбасадор 
ЕУ Емануел Жиофре и градоначелник Никола да-
шић потписали су Меморандум о сарадњи поводом 
отварања Европске куће у Крагујевцу. Крагујевац је 
један од 17 градова и општина у Србији који је добио 
подршку Владе Србије за организацију кампова за 
младе из дијаспоре и региона. Крагујевцу су додеље-
на средства Министарства заштите животне средине 
за суфинансирање пројеката пошумљавања. Активи-
сти свих МО СНС одржали су штандове, разговарали 
са суграђанима и делили информативни материјал.

Поводом дана планете Земље, зајед-
но са ученицима средње, основне шко-
ле и дечјег вртића, организовали смо 
чишћење дворишта школа, вртића, на-

сеља и корита река Власине и Чемерчи-
це. Одржан је Васкршњи базар у прос-
торијама Омладинског клуба. Обележе-
на је 81. годишњица ослобођења Црне 

Траве и уручена су признања заслужним 
појединцима и институцијама. Заједно 
са Нишком парохијом, организовали смо 
обележавање Врбице.

53. сомбор
Нова парКиНг месТа

У току је проширење два вртића и рекон-
струкција Личке улице у Алекси Шантићу, 
а приводи се крају уређење простора Ом-
ладинског центра. Одржан је Сајам обра-
зовања, а комесарка за избеглице Наташа 
Станисављевић и градоначелник Антонио 

Ратковић уручили су кључеве нових домова 
избегличким породицама. Градоначелник 
Ратковић и члан Градског већа Ђорђе Зорић 
обишли су радове на изградњи паркинг мес-
та код гробља у Гакову и радове на уређењу 
банкина и тротоара у улицама Железничкој 
и Жарка Зрењанина. Уручени су уговори 
о стипендирању младих спортиста. У току 
је реконструкција Родине и Пусте улице у 
Бездану, а припрема се асфалтирање ули-

це Мајора Тепића у Сомбору. Ради се пар-
кинг код гробља у Колуту. Ратковић и Зорић 
обишли су радове на изградњи доводника 
воде од Светозар Милетића ка Станишићу 
и од Бездана до викенд насеља Шебешфок. 
У Бачком Брегу асфалтирана је улица Ивана 
Гундулића, а у Сомбору је изграђен паркинг 
на простору некадашњег предузећа „Проку-
пац“. Активисти ГО СНС свакодневно орга-
низују штандове.

СВЕТЛаНа миЛаДиНоВ На обЕЛЕжаВању шЕСТ ДЕцЕНија 
оД оСНиВања гимНазијЕ у КоСоВСКој КамЕНици
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СНС ПАНОРАМА

55. пландиште
вредНа доНација за дом 
у сТаром лецу

Ученица четврте године Школ-
ског центра „Никола Тесла“ у Вр-
шцу, Милица Шкорић, родом из 
Пландишта, освојила је прво ме-
сто на републичком такмичењу из 
економије. У Хајдучици је наста-

вљена санација објекта Ловачког 
дома. Представници Банке хра-
не Војводине уручили су пакете 
хране Дому за душевно оболела 
лица у Старом Лецу. Одржане су 
смотре фолклорног и музичког 
стваралаштва. Активисти ОО СНС 
разговарали су са грађанима и де-
лили страначки материјал.

58. ириГ
обНова дома КулТуре

Положени су венци на спо-
мен-обележје херојима ратног 
ваздухопловства у априлском 
рату 1941. године. Министарство 
културе одобрило је значајна 
средства за реконструкцију Дома 
културе, кроз програм „Градови 
у фокусу“. У Врднику је уређен 
плато испред Касине. Завршен је 
паркинг простор у центру Ирига. 
У Јаску је почело уређење школске 
зграде.

60. прибој
чишћење реКе и језера

Са првим данима пролећа кре-
нуле су активности на уклањању 
отпада на ланчаницама на реци 
Лим и на чишћењу Потпећког је-
зера. Потписан је уговор за бес-
платно летовање прибојских шко-
лараца и ученика из братског При-
лужја, о трошку Општине Прибој, 
у дечјем одмаралишту у Сутомору.

61. алибунар
КамеН-Темељац за врТић

Чланови МО Алибунар разгова-
рали су са суграђанима на штанду, 
а чланови Савета за младе органи-
зовали су радну акцију у Селеушу 
и уредили простор око цркве и 
дечијег игралишта. У Банатском 
Карловцу положен је камен-те-
мељац за нови вртић. Одржан је 
традиционални Ускршњи базар. 
Чланови МО Иланџа разговарали 
су са суграђанима током пијачног 
дана и делили страначки промо 
материјал.

62. сВијалнац
велиКа аКција чишћења

Успешно је реализована вели-
ка акција „За чистији Свилајнац“. 
Више од 1.000 учесника, на више 
од 50 локација, учинило да наш 
град и села буду још чистији и ле-
пши. За 30 ученика Средње школе 
и Пољопривредно-ветеринарске 
школе организовано је наградно 
путовање у Праг, Беч и Будим-
пешту, под покровитељством 
Општине. Слободна зона Сви-
лајнац, уз подршку Националне 

службе за запошљавање, органи-
зовала је велики регионални Сајам 
запошљавања.

63. зајеЧар
догађаји за младе

Омладински клуб у Гамзиграду 
био је домаћин првог у низу до-
гађаја за младе, када су предста-
вљене активности и програми који 
су реализовани уз подршку ГИЗ-а и 
Фондације „Ана и Владе Дивац“, као 
и програми подршке који се очекују 
за младе из руралних средина. У 
Градскову одржан је Сабор народ-
ног стваралаштва, а у Кленовцу са-
станак чланова МО СНС. На састан-
ку у Градској управи најављен је 34. 
Крос РТС-а. На локалитету Феликс 
Ромулијана отворена је изложба 
Олимпијског комитета Србије.

64. Врање
уређење парКића

Чланови МО Ратаје, симпати-
зери странке и мештани села ре-
ализовали акцију уређења дечјег 
паркића у центру. Акција је обух-
ватила кошење траве, поправку и 
фарбање ограде и справа на игра-
лишту, као и замену дрвених обло-
га на клупама.

65. трГоВиште
асфалТ у доњој ТрНици

У току је асфалтирање приступ-
не саобраћајнице до индустријске 
зоне у Доњој Трници, а предсе-
дница Општине Наташа Манасије-
вић и помоћница Миљана Стоја-
новић Златковић присуствовале 
су почетку радова.

54. Горњи миланоВац
дугоочеКиваНи базеН

59. коВаЧица
Нове њихалице у парКу

У присуству министра Горана 
Весића, свечано смо отвори-
ли затворени базен, на који су 
Милановчани чекали дуги низ 
година. Председник Општине 
дејан Ковачевић и министар 
Томислав Момировић положи-
ли су венце на спомен-костур-
ницу палим борцима у другом 

светском рату, поводом дана 
победе над фашизмом. У дру-
жетићима је почело асфалти-
рање улице, а Општина је обез-
бедила средства за набавку 
мини багера за ЈКП. Коалиција 
окупљена око СНС прва је пре-
дала листу за локалне изборе 2. 
јуна.

Чланови ОО СНС у рекорд-
ном року сакупили су потписе 
подршке за кандидате листе 
Српске напредне странке на 
локалним изборима 2. јуна. 
Чланови ОО и МО Идвор, у са-
радњи са Удружењем грађана 

„За лепши Идвор“, постави-
ли су нове дечије њихалице 
у парку. У Ковачици је ре-
конструисана бициклистичка 
стаза до фабрике шећера и 
поправљене су клупе у парко-
вима.

57. Вршац
садња цвећа и аКције уређења

Радници ЈКП „други октобар“, 
у сарадњи са децом из Предш-
колске установе „Чаролија“, 
садњом цвећа обележили су дан 
планете Земље, а придружила 
им се и градоначелница драга-
на Митровић. Град Вршац отво-
рио је нови Кутак за родитеље 
у дому здравља. Црвени крст и 
дом здравља организовали су 
превентивне здравствене пре-
гледе. У току је санација дела 
тротоара у Стеријиној улици, а 
Град планира уређење додатних 

6.300 метара путева. Одржана је 
акција „Смањи отпад - донирај 
одећу“, а интензивно се уређују 
јавне површине. Организована 
је Градска смотра дечијег ства-
ралаштва. Национална служба 
за запошљавање организовала је 
Сајам запошљавања. Активисти 
Савета за здравство, поводом 
Светског дана здравља, разго-
варали су са суграђанима на Аг-
рико пијаци, а активисти Уније 
жена и Уније младих одржали су 
штандове.

56. кладоВо
обележеН даН 
опшТиНе

Програм прославе дана 
општине Кладово и великог 
јубилеја пет векова тврђа-
ве Фетислам, под покрови-
тељством локалне самоупра-
ве, завршен је спектакулар-
ним концертом на Летњој 
позорници.

66. барајеВо
посеТа фуНКциоНера
Активисти, функционери и председник 

ОО СНС Слободан Адамовић редовно су 
одржавали штандове на више локација. 
Чланови МО Глумчево брдо и Велики 
Борак организовали су акцију чишћења 
испред МЗ и дома културе. Члан Председ-
ништва СНС дамир Зобеница разговарао 
је са члановима ОО о актуелним питањима 
и планираним активностима. Члан Пред-
седништва СНС Томислав Момировић и 
потпредседница Главног одбора СПС Сла-
вица Ђукић дејановић разговрали су са 
грађанима Барајева. Представница листе 
„Александар Вучић - Београд сутра“ Јеле-
на Танасковић посетила је пољопривред-
но домаћинство Александра Филиповића 
из Арнајева, који се бави гајењем цвећа. 
Грађане Вранића посетила је и представ-
ница листе „Александар Вучић - Београд 

сутра“ Весна Видовић, заједно са странач-
ким колегом дејаном Томашевићем. Пред-
седник ОО Слободан Адамовић, заједно са 

коалиционим партнерима, предао је листу 
кандидата за одборнике „Александар Ву-
чић - Барајево сутра“.

67. ВождоВац
разговор са суграђаНима

Активисти свакодневно раз-
говарају са суграђанима, а током 
викенда придружили су им се 
представници листе „Александар 
Вучић - Београд сутра“ Томислав 
Момировић, Наташа Тасић, Мар-
ко Кешељ, Тијана Богдановић, 
Александар Мирковић, Милица 
Ђурђевић Стаменковски и Алек-
сандар шешељ. У УВЦ „шумице“ 
одржана је трибина на којој су го-
ворили члан Председништва СНС 
Владимир Ђукановић, предсе-

дница Српске странке Заветници 
Милица Ђурђевић Стаменковски 
и потпредседник СРС Александар 
шешељ. Активисти МО Милорад 
Медаковић сваке недеље орга-
низују акцију чишћења и уређења 
тог насеља. Председник ОО СНС 
Марко Кулић, заједно са коали-
ционим партнерима, предао је 
листу „Александар Вучић - Вождо-
вац сутра“. Активисти МО Бели 
Поток спровели су акцију садње 
четинара парку Карабунар.

69. зВездара
дружење у сТепиНом лугу
Активисти МО 

Коњарник уредили су 
игралишта у улицама 
Устаничкој, Гласинач-
кој, десет авијатичара 
и данице Марковић, 
док су активисти МО 
Вуков споменик уре-
дили међублоковски 
простор између ули-
ца Војводе Богдана 
и Војводе Бране. Ак-
тивисти МО Старо 
Миријево уредили су 
парк и спортски те-
рен у Босутској ули-
ци, а активисти МО 
Ћирило и Методије 
очистили су простор 
око МЗ. Марко Попа-
дић и Ивица Којић, 
заједно са члановима 
ГО СНС, разговарали 
су са суграђанима у 
просторијама ОО. Прва на листи 
„Александар Вучић - Звездара су-
тра“ дарија Кисић и председник 
ОО СНС Марко Попадић први 
су предали ОИК изборну листу 

СНС. Чланови МО Велики Мокри 
Луг, на челу са Александром Јак-
шићем, а уз подршку ОО и пред-
седника Попадића, дружили су 
се са нашим највреднијим члано-
вима у Степином лугу.

68. сурЧин
савремеНо 
позоришТе
Након вишедеценијског 

чекања, ГО Сурчин доби-
ла је савремено позориште. 
Општина је поделила паке-
те за бебе. Чланови ОО, са 
коалиционим партнерима, 
предали су листу за избор 
одборника. Активисти и ом-
ладинци ОО свакодневно 
обилазе суграђане и орга-
низују штандове.
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76. стари Град
дружење за 
члаНове и аКТивисТе

Организовано је крстарење 
и дружење за активисте и чла-
нове. Председник ОО Лука 
Петровић, потпредседник 
Душан Тојагић и секретар Ра-
дослав Марјановић сваког пет-
ка разговарају са грађанима.

72. лазареВац
предаја лисТе

Повереница Савета за социјална питања 
ГО СНС Београд Наташа Станисављевић 
и председница ОО СНС Тијана давидовац 
посетиле су породице Милојевић, Јеремић 
и Вукичевић у Степојевцу. Активисти Са-
вета за омладину одржали су штандове на 
више локација. Поводом прославе Светског 
дана Рома, чланови ОО посетили су поро-
дице ромске националности у МЗ Момчило 
Павловић. Савет за културу организовао је 

трибину „Родослов као изазов“. Заједно са 
коалиционим партнерима, чланови ОО при-
купили су потписе подршке грађана и први 
предали листу „Александар Вучић - Лаза-
ревац сутра“. Туристичка организација ор-
ганизовала је Сајам цвећа, изложбу песама, 
промоцију романа Ивана Златковића и Ху-
манитарни базар. Уз подршку ГО Лазаревац, 
реконструисане су школске зграде у дудо-
вици и Јунковцу. У школи у дудовици по-

стављена је мултифункционална подлога, а 
у МЗ Степојевац изграђен спортски терен. У 
Улици Вука Караџића започета је изградња 
водоводне мреже, а у Улици дулета Ка-
раклајића урађене су прилазне стазе зграда-
ма. Ана шупица и председник ГО Лазаревац 
Бојан Стевић уручили су кључеве станова за 
четири избегличке породице. Асфалтиране 
су улице у МЗ Барзиловица, МЗ шопић, МЗ 
дрен и МЗ Чибутковица.

70. палилула
аКције уређења
Отворен је ко-

шаркашки терен и 
организовано је дру-
жење са најмлађим 
суграђанима и њи-
ховим родитељи-
ма у насељу Рева. 
Организована је 
трибина у дому кул-
туре Глогоњски рит 
са даријом Кисић, 
Сањом Лакић и Ми-
лицом Ђурђевић 
Стаменковски. Акти-
висти ОО СНС орга-
низовали су акције 
кошења, чишћења 
и уређења на више 
локација. Активисти 
МО Крњача 1 помо-
гли су комшијама из 
улице Игора Васиље-
ва да уреде стамбени 
улаз. У склопу акције „За наше 
комшије“, активисти МО Хаџи-
поповац освежили су ходни-

ке зграде у улици драгослава 
Срејовића, а затим покосили 
зелене површине и уредили 
двориште.

73. ноВи беоГрад
посеТа блоКовима

Потпредседник Главног од-
бора СНС Синиша Мали и на-
родна посланица Сања Џајић 
разговарали су са грађанима 
на штандовима. Чланица Пред-
седништва СНС дарија Кисић 
дружила се са становницима 
блока 44, Марија Здравковић са 

мештанима блокова 23 и 70а, а 
Арно Гујон обишао је активисте 
на Бежанијској коси. Поводом 
Међународног дана планете 
Земље, чланови ОО СНС пружи-
ли су подршку иницијативама 
посвећеним подизању свести о 
заштити животне средине.

71. земун
разговор са суграђаНима
Традиционално су подеље-

на офарбана јаја суграђанима 
поводом Васкрса. Земунци су 
потписима подржали листе са 
кандидатима за предстојеће 
градске и локалне изборе. Ак-

тивисти и функционери ОО 
свакодневно на инфо штандо-
вима разговарају са грађанима. 
У току је решавање питања ка-
налске мреже у насељима Угри-
новци и Бусије.

74. ракоВица
дружење с Комшијама

Листа „Александар Вучић 
- Раковица сутра“ прва је са-
купила потписе грађана. Ас-
фалтиране су улице драгоша 
Калајића и Милана Бартоша. 
Организовани су Сајам образо-
вања и превентивни лекарски 
прегледи. Одржан је тради-
ционални Раковички карневал 
и Васкршњи базар. Уређени су 

кошаркашки терен и зелене по-
вршине у насељу Сунчани брег. 
Уручено је и више бицикала ма-
лишанима, који су обезбеђени 
из личних средстава активиста. 
Свакодневно су организовани 
штандови на више локација, на 
којима су функционери СНС и 
коалициони партнери разгова-
рали са грађанима.

79. саВски Венац
30 Нових садНица 
у Насељу љуТице богдаНа

Испед Поште на дедињу 
уређени су плато и степениште. 
Одржана је манифестација „Ва-
скршње чаролије“. Општина 
организује бесплатне излете, 
обуке за коришћење рачунара 
и мобилних телефона и курс ен-
глеског језика за пензионере, а 
за све суграђане обезбеђене су 
бесплатне улазнице за позори-
ште и Зоолошки врт. Четврту 
годину за редом, подељена су 
ауто-седишта за децу. Уручен 
је још 31 уговор грађанима који 
су добили субвенције за енер-
гетску санацију кућа и станова. 
Одржан је спортско-едукатив-
ни дан за основце. Председник 
Општне Милош Видовић раз-

говарао је са грађанима. дом 
здравља и Завод за здравстве-
ну заштиту радника „Железни-
це Србије“ редовно организују 
бесплатне превентивне прегле-
де. Потпредседница Главног 
одбора СНС Ирена Вујовић 
одржала је пријем грађана у 
просторијама ОО. Омладина и 
чланови са Савета за екологију 
засадили су 30 садница дрвећа 
у насељу Љутице Богдана. 
Функционери ОО организују 
дружења са члановима и по-
сете породицама. Кандидати 
за одборнике са листе „Алек-
сандар Вучић - Савски венац 
сутра“ разговарали су са грађа-
нима на штандовима.

80. младеноВац
иНицијаТиве за бољи живоТ
Чланови ОО 

СНС, заједно са 
к о а л и ц и о н и м 
п а р т н е р и м а , 
кандидатима за 
одборнике и стра-
начким активисти-
ма, предали су 
ОИК листу канди-
дата за одборнике 
„Александар Ву-
чић - Младеновац 
сутра“. Потпред-
седник Главног одбора СНС 
Владимир Орлић и члан Главног 
одбора Александар Мирковић, 
представници листе „Александар 
Вучић - Београд сутра“, разго-
варали су са Младеновчанима. 
Члан Председништва СНС Арон 
Гујон посетио је штандове на 
више локација и разговарао са 

грађанима о плановима и ини-
цијативама за још бољи квалитет 
живота. Такође, посетили су нас 
и члан Главног одбора СНС Ми-
хаило Јовановић и члан Главног 
одбора СПС Ђорђе Милићевић, 
као и чланица Председништва 
СНС Марина Рагуш и коалициони 
партнери Никола Никодијевић и 
Небојш Јаковљевић из СПС.

75. сопот
са грађаНима На шТаНдовима
Члан Председ-

ништва СНС Ни-
кола Селаковић 
и председница 
Српске странке 
Заветници Ми-
лица Ђурђевић 
С т а м е н к о в с к и 
посетили су ОО 
и разговарали 
са грађанима. У 
току је ренови-
рање Ош „Јелица 
М и л о в а н о в и ћ “ 
у Сопоту, а у школи у Рогачи 
уређује се двориште. У спорт-
ској сали у Сопоту одржан је 

Сајам спорта. Асфалтиране су 
улице Љубивоја Гајића у МЗ 
Мали Пожаревац и Коче Капе-
тана у МЗ Сопот.

77. ВраЧар
ТрибиНа о еКоНомији
Одржана је трибина о економ-

ском расту и развоју Србије и Бео-
града, на којој су говорили Татјана 
Мацура, потпредседник Главног од-
бора СНС Синиша Мали и председ-
ник Градског одбора СПС Никола 
Никодијевић. Председница Савета 
за социјална питања Биљана Баро-

шевић и чланице  Савета Татјана 
Миленковић и Александра Савовић 
посетиле су комшинице Веру Гру-
бић и Радмилу Трифуновић. Проф. 
др Сања Радојевић Шкодрић, пред-
седница Савета за здравство, разго-
варала је са суграђанима о приори-
тетима у очувању здравља.

78. Чукарица
шТаНдови На више 
лоКација

Свакодневно се широм Чукарице ор-
ганизују штандови. Коалиција окупљена 
око листе „Александар Вучић - Чукарица 
сутра“ у рекордном року предала је пот-
писе подршке локалној изборној листи. У 
току је рехабилитација коловоза и трото-
ара у Улици Живојина Табаковића.

81. Гроцка
радови На археолошКом НалазишТу
Организоване су Спортске 

игре младих и Сајам образовања. 
Почела је друга фаза радова на 
археолошком налазишту Бело 
брдо у Винчи. Екипа ЈКП „Бео-
град пут“ наставила са радови-
ма на проширењу коловоза на 

Смедеревском путу, започета је 
реконструкција улице Вучка, а 
завршена је деоница пута између 
Брестовика и Пудараца. Никола 
Селаковић обишао је штанд у 
Гроцкој и разговарао са суграђа-
нима.
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